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את ישיבת ועדת התוכן. אין לנו  פותח שלום, אני ר אמיר גילת:"היו

רים, אז גם שלושה אנשים מהווים ורום אבל מאחר ואנחנו לא דנים בלוח משדקו

ורום בעניין הזה, מה גם שאנחנו רוצים לדון בנוהל התקשרויות שממילא האישור קו

הסופי הוא הוועד מנהל. אנחנו כן רוצים שוועדת התוכן שממילא היא זו שמרבה 

 שא, תיתן את דעתה. לעסוק בנו

 יואב. מונחת בפנינו הצעת ההנהלה לעדכון נוהל התקשרויות.

ההנהלה קיימה יום עיון בנושא נוהל התקשרויות  :יואב גינאי

לכל האנשים שנוגעים בדבר. ההצעות והתיקונים גובשו בעקבות יום העיון הזה.  

ה שהוגש לכם, החומר הועבר לעורכת דין ליאת בלום, שהעירה גם את הערותיה. מ

 בעצם הסיכום של התיקונים, של מה שעשתה הלשכה המשפטית. 

. בוא תצביע על השינויים המבוקשים. נעבור אוקיי :ר אמיר גילת"היו

 סעיף סעיף. 

 רגע, מי הציע בכלל לשנות את הנוהל?  :דוד חיון

 ההנהלה.  :ר אמיר גילת"היו

 יש לך את הנוהל כולל התיקונים שלך? :יואב גינאי

 מה ששלחת, מתוקן? :ליאת בלום

כן. אני רק רוצה שתתקני אותי אם יש דברים  :יואב גינאי

 . - - -שאני לא 

לקצר את זמן  היתההכוונה בנוהל החדש שעשינו  :ר אמיר גילת"היו

העבודה של רשות השידור מול הפקות חיצוניות. כשאני נכנסתי לתפקידי לפני שלוש 

הראשונות ששמעתי, שלוקח למפיקים הרבה מאוד שנים, אחת התלונות העיקריות 

זמן להתקשר עם רשות השידור. דיברו אז אפילו על שלוש שנים, דברים כאלה. 

א', יקצר את זמן התהליך, ושניים, יהפוך אותו -לעשות נוהל ש היתההמחשבה 

לשקוף יותר בכל מה שקשור בינינו לבין הציבור. עכשיו אתם רוצים לשנות סעיפים 

 ם בדברים האלה?שקשורי

 בכל מיני דברים שמצאנו שהם טעונים תיקון.  :יואב גינאי
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אני רוצה לשאול שאלה. אנחנו בזמנו בישיבה  :עאטף כיוף

האחרונה דיברנו בוועדת תוכן על תכנון ותכנית עבודה, וזה קשור גם בהפקות 

המקור החיצוניות. איך אתה מתכנן את זה? האם יש לך תכנון ויש לך תכנית 

בודה? אתה יכול לבנות גם כן על התקציב של הפקות מקור חיצוניות. אחד קשור ע

 עם השני.

אמרנו גם בישיבה הקודמת, תכנון לטווח ארוך זה  :ר אמיר גילת"היו

דבר מאוד מאוד חשוב. כרגע בואו נתמקד בהצעות לשינוי נוהל ההתקשרויות, שהוא 

חד בשני, הם לא סותרים אחד בא בנוסף לנוהל עבודת ועדת תוכן. הם מצטלבים א

 את השני. 

אני אדבר מהזיכרון ואתה תגיד איפה הסעיפים שאתם רוצים לשנות. הדבר הראשון 

שקבענו היה, אני מתאר תופעה שהיתה לפני שלוש שנים. כל מפיק שמצא לנכון, 

הסתובב בחוצות הרשות ונתן למנכ"ל דאז, ככה במסדרון איזו הצעה, דחף לי איזו 

ף לך כמנהל מחלקת דאז הצעה. לא היה גורם אחד ברשות השידור שהיה הצעה, דח

שכן יהיה על פי הנוהל החדש גורם  היתהכתובת לקבל את כל הפניות, ואז המחשבה 

כזה. קראנו לו בשם החיבה ברכה, שברכה היא זו שתהיה הגורם היחיד שמוסמך 

ת אחת, ואותה לקבל פניות מטעם מפיקים חיצוניים כדי שכולם ידעו שיש כתוב

ברכה התבקשה תוך שבוע ימים לדווח למפיקים: ההצעה שלכם נתקבלה במערכת. 

לא פחות ולא יותר. זה לא אישור מהותי, זה לא אישור שזה אושר. זה רק אישור 

שההצעה נקלטה במערכת, ובכך גם לשים קץ לתוהו ובוהו ששרר בדרכים שבהן 

 חדש? הוגשו ההצעות. אז האם ברכה נשארת בנוהל ה

ברכה נשארת בנוהל החדש, אבל באופן מעט אחר.  :יואב גינאי

ההצעות מתקבלות, לפעמים הן מתקבלות אל מנהלי המחלקות המקצועיים 

ולפעמים הן מתקבלות באופן אחר. השאלה אם זה נכון שאותו גורם באמת ירכז 

ה הצעות שבמהותן הן מקצועיות. אני לא בטוח האם אותה ברכה יכולה לתת בצור

 . - - -מקצועית את החומר אל מנהל ה 

 היא לא צריכה יותר מקצועי, היא צריכה לנתב.  :ר אמיר גילת"היו

 היא צריכה לנתב, כן. :יואב גינאי
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ברכה צריכה לקלוט את ההצעה, שיהיה גורם אחד  :ר אמיר גילת"היו

שיקלוט את ההצעה ברשות, מה שלא היה עד אז. שניים, היא צריכה לבדוק את 

 . - - -מידתם של ע

 אתה מדבר על קולות קוראים כרגע. :יואב גינאי

בהקשר של קולות קוראים, היא צריכה לבדוק את  :ר אמיר גילת"היו

עמידתן של ההצעות בתנאי הסף או איך שאתם מגדירים את זה בקולות קוראים, 

 ואז להעביר את זה הלאה. היא בכלל לא מתעסקת בתוכן. 

 .- - - יין שהיא בתחום הקולות הקוראיםחשוב לצ :יואב גינאי

רגע, רגע, ברכה היא ברכה. יש ברכה אחת. אנחנו  :ר אמיר גילת"היו

בעידן הקיצוצים. אני דיברתי עכשיו על המסלול של קולות קוראים. זה תפקידה 

במסלול של קולות קוראים, וגם המסלול של ההצעות היזומות. אגב, למען הסר 

 זכר.  ספק זה יכול להיות גם

 כמובן. :יואב גינאי

ברוך וברכה יכולים, זה ישות אחת, יכולים גם  :ר אמיר גילת"היו

במתווה של ההצעות היזומות למיין את ההצעות, לראות שזה מיוחד למחלקת 

הדרמה או מחלקת התעודה. היא יכולה להתייעץ עם מנהל החטיבה אם לא ברור 

אמנם המיטה חולה,  עם ראש בריא. לה, אבל העבודה היא של איש אדמיניסטרטיבי

 אבל הראש בריא.

 . אוקיי :יואב גינאי

קא אותו גורם. אנחנו ואני ממליצה שזה יהיה דו :ליאת בלום

 המלצנו את זה מתחילת הדרך, שתהיה ברכה אחת.

 ברור, ברור. :ר אמיר גילת"היו

בין אם יצא קול קורא לבין אם לא יצא קול קורא.  :ליאת בלום

יש כפילויות. מפיקים מגישים גם בקול קורא וגם באופן עצמאי. זה נכון דרך אגב, 

 שזה יהיה דיגיטלי ומסודר.

יואב, זה נוהל קיים. למה אתם בכלל רוצים לשנות  :ר אמיר גילת"היו

 את הסעיף הזה? 
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 לא, אנחנו לא רוצים לשנות את הסעיף הזה.  :יואב גינאי

ההתקשרויות להלן, שהוא אז יש גורם אחד, רכז  :ר אמיר גילת"היו

ימים למפיקים, ההצעה נקלטה גם למסלול  7זה שמקבל את כל הפניות ומודיע תוך 

 של קול קורא וגם למסלול ישיר. 

אבל בנוהל החדש כן מופיע פיצול. בנוהל החדש  :ליאת בלום

.א. כתוב: תיתכן אפשרות לפצל את התפקיד מרכז התקשרות למסלול קול 6סעיף 

  ישיר.קורא ומסלול 

הסיבה היא פשוט עומס על אותה ברכה שצריכה  :יואב גינאי

לתפעל, ויוני, אתה יכול לספר על זה. הברכה הזאת, במקרה הזה זכר, שצריכה 

לטפל בכמויות אדירות של חומר שמגיע. לא תמיד היא מסוגלת או מסוגל להכיל גם 

אנחנו כן  את הנושא של מסלול קול קורא וגם את המסלול האחר, לכן בפועל

 ממליצים לפצל את זה על מנת שיהיו שני גורמים.

 לא הבנתי למה.   :ר אמיר גילת"היו

 אני מסביר.  :יואב גינאי

 עומס? :ר אמיר גילת"היו

 כן.  :יואב גינאי

כל הרעיון הוא שיהיה גורם אחד, אז למה לפצל  :ר אמיר גילת"היו

 שלוש פעמים. את הרעיון שעומד במרכזיותו, כפי שחזרתי והסברתי 

מה זאת אומרת גורם אחד? גורם אחד יכול להיות  :יואב גינאי

 שני  אנשים לצורך העניין? 

 כן, כן, אם צריך. :ר אמיר גילת"היו

 אתה רציני?  :דוד חיון

אני אומר, גורם אחד. אם הוא צריך מזכירה, עוזר,  :ר אמיר גילת"היו

 לא יודע. 

 גורם אחד אחראי. נקודה. :דוד חיון

 ברור. על זה אני מדבר. :ר אמיר גילת"היו

 ולא שני אנשים.  :דוד חיון
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 אני אומר גורם אחד.  :ר אמיר גילת"היו

אם היינו מפרסמים עד שני קולות קוראים בשנה,  :ליאת בלום

 זה לא היה קורה. 

 קורלציה בין זה לזה.  היתהלא  :דוד חיון

 בדיוק. :ליאת בלום

המוגשות לרשות, הן בדרך של פניה  כל ההצעות :ר אמיר גילת"היו

לציבור והן באופן ישיר על ידי מפיקים חיצוניים, יוגשו במקביל בדואר אלקטרוני. 

 אני מניח שזה גם שינוי, לא?

 כן. :ליאת בלום

 בזה.  21-שאנחנו צעדנו למאה ה :ר אמיר גילת"היו

 .20-לא, המאה ה :יואב גינאי

ר אלקטרוני בטופס אלקטרוני יוגשו במקביל בדוא :ר אמיר גילת"היו

מיוחד המיועד למכרזים למנהל מחלקת התוכן הרלוונטית ובמקביל לרכז 

  התקשרויות. זו ההצעה של ההנהלה, שזה שינוי של הנוהל.

 היום זה קיים? :ליאת בלום

 זה לא קיים.  :יואב גינאי

צריך לחשוב על זה רגע. מהרגע שהנוהל מאושר,  :ליאת בלום

 ויבים אליו. אנחנו לא ערוכים לזה? אנחנו נהיה מח

אנחנו רוצים שהנוהל הזה יותאם לדבר הזה.  :יואב גינאי

 אפשר לסייג כאן.

 אנחנו מאשרים נוהל ואנחנו מאשרים נוהל.  :ר אמיר גילת"היו

לא, אבל מה אנחנו יכולים לעשות שהעניין  :יואב גינאי

 הטכנולוגי בפתחינו לדבר הזה?

אשר משהו שאנחנו לא נעמוד בו, כי אתה לא ל :ר אמיר גילת"היו

 מראש מכשיל.

או לחילופין לעשות לו הוראת מעבר, שזאת גם  :ליאת בלום

אופציה. כאילו להגיד שהסעיף הזה יחייב את ההנהלה מיום זה וזה, אבל אז צריך 
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את המכשור הראוי, אחרת יומיים אחרי אנחנו נהיה להתחייב שביום זה וזה יהיה 

 של אי עמידה בנוהל, וחבל. עוד פעם במצב 

 יש לך את הנוהל הנוכחי מול עינייך? :ר אמיר גילת"היו

 הישן.  :ליאת בלום

 כרגע ההצעות כן מוגשות בדואר אלקטרוני.  :יואב גינאי

 מה אומר היום הנוהל, איך להגיש?  :ר אמיר גילת"היו

שוב אני אומר, אנחנו מעוניינים להסדיר את כל  :יואב גינאי

בדואר אלקטרוני, מהסיבה שאנחנו לא רוצים שהחדר של ערן יסתם כי יש הנושא 

 שם ארגזים על ארגזים על  ארגזים. 

 למה ערן? :ר אמיר גילת"היו

 . - - -כי זה הגיע עד עכשיו ל  :יואב גינאי

 אבל זה לפה צריך להגיע.  :ר אמיר גילת"היו

 אחר. בסדר, אני רק אומר מה היה. ערן או כל אחד :יואב גינאי

 אבל ברכה צריכה לקבל, לא ערן. :ר אמיר גילת"היו

במקרה  ומר של המכרזים האלה מגיע ליראוןהח :יואב גינאי

 הזה שהוא רכז ההתקשרויות, בארגזים. 

גם כחלק מהעובדה שלא יושם הנושא של ברכה,  :ליאת בלום

אמור  כי בנוהל הקיים היום זה צריך להגיע לברכה. זה לא אמור להגיע לערן. זה

 להגיע לברכה. 

אבל זה מגיע כבר לברכה. יש בעיה, משום שאנחנו  :יואב גינאי

 רוצים שזה יהיה בדואר אלקטרוני. דואר אלקטרוני, אנחנו כן יכולים לעמוד בזה. 

 אז מה הבעיה? :ר אמיר גילת"היו

 אין שום בעיה.  :יואב גינאי

 אז למה אמרתם שאתם לא ערוכים? :ר אמיר גילת"היו

לא, אנחנו לא ערוכים לאותו טופס שאנחנו רוצים  :ב גינאייוא

לעשות, שהוא דומה לצורך העניין לטופס מכרזים ממשלתי, בדומה למשרדים 

 אחרים שעושים.
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 תדאג שלא יסתם לך הדואר האלקטרוני. :ר אמיר גילת"היו

 צריך לחשוב על אבטחת מידע. :ליאת בלום

 איך מגישים? מה כתוב היום בנוהל, :ר אמיר גילת"היו

כרגע הם מגישים את זה לרכז ההתקשרויות והוא  :ליאת בלום

 סורק את ההצעות. ההגשה היא הגשה פיזית. 

 אין פה איסור על שידור במייל. :ר אמיר גילת"היו

 אין איסור. :ליאת בלום

תשאיר את זה כרגע ככה. החומר מגיע לרכז  :ר אמיר גילת"היו

רגע הנוהל אומר שרכז ההתקשרויות מקבל את כההתקשרויות שסורק את ההצעה. 

 החומר וסורק אותו, נכון?

 ושולח למנהלים. :ליאת בלום

א', הוא יכול לשלוח אותו גם על פי הנוהל הקיים  :ר אמיר גילת"היו

 בדואר אלקטרוני. הוא יכול לשלוח אותו בארגזים. לא כתוב איך. 

 אז הוא לא צריך לסרוק אותו. :יואב גינאי

רגע, רגע, רגע, אבל זה כבר שלב ב'. אני מדבר על  :מיר גילתר א"היו

קבלת החומר. קבלת החומר צריכה לאפשר בכל דרך עד שהנהלת רשות השידור 

תבוא ותגיד לנו, אנחנו ערוכים לחייב את כולם רק בדואר אלקטרוני, לרישום 

ה האלקטרוני הזה, לאתר, לכל דרך שאתם רוצים שאתם כרגע לא ערוכים לה. למ

 אני צריך להכניס נוהל למשהו שאתם לא ערוכים?

לא, אבל אני אומר שאנחנו כן ערוכים לדואר  :יואב גינאי

 אלקטרוני. 

 אתה רוצה לחייב בדואר אלקטרוני? :ר אמיר גילת"היו

 למה לא?  :יואב גינאי

 לי אין בעיה.  :ר אמיר גילת"היו

 התיבה עומדת באבטחת מידע הנדרשת וכל מה :ליאת בלום

 שצריך?

 ככל שאני זוכר ממשה לב, כן.  :יואב גינאי
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בהכירי את מערכת הדואר האלקטרוני של הרשות,  :ר אמיר גילת"היו

 אחרי יומיים זה נסתם.

 הרכז מרוקן את זה. :יואב גינאי

 בדיוק, ירוקן את זה מייד.  :ר אמיר גילת"היו

 אבל התפקיד הזה, רכז התקשרויות, קיים? :עאטף כיוף

 כן. :נאייואב גי

 תיכף נגיע לזה. :ר אמיר גילת"היו

עדיף לקחת את הנוסח של הנוהל הישן ולכתוב  :ליאת בלום

שזה יוגש לרכז ההתקשרויות בכל דרך שתקבע הרשות, ואז זה מכסה גם את 

 האופציה שאתה ביקשת. 

 בסדר גמור. :יואב גינאי

 ואז זה מכסה גם את הוראות המעבר.  :ר אמיר גילת"היו

 כן, בכל דרך שתקבע הרשות. :לוםליאת ב

 בסדר גמור.  :ר אמיר גילת"היו

אז אני מוריד כרגע את הטופס האלקטרוני מיוחד המיועד למכרזים, למנהל מחלקת 

התוכן הרלוונטית. פה אנחנו התחלנו את הדיון קודם. במקום "במקביל לרכז 

שמנהל  התקשרויות" רק "לרכז ההתקשרויות". תסביר עוד פעם למה אתה חושב

המחלקה צריך לקבל את זה במקביל. עוד פעם אני מסביר את הרציו, גורם אחד 

שמקבל. פה אתה כבר מדבר על שני גורמים שיקבלו. שניים, המיון של רכז 

ההתקשרויות הוא מיון טכני בלבד, הוא לא נכנס למהות. מנהל המחלקה מספיק 

. למה להפעיל עליו עכשיו עמוס כבר במיון הקולות קוראים שכבר הגיעו קודם לכן

 עוד משימה?

אני חשבתי שזה נכון לעשות, ואני לא עומד על זה,  :יואב גינאי

אני לא "מתאבד" על זה מה שנקרא, משום שיש מקרים שבהם מגיעים הרבה מאוד 

חומרים למחלקות מסוימות, ויש לנו דוגמאות מסוימות כאן, איתי יוכל לספר על 

דברים למחלקה מסוימת, יש הערות למנהל המחלקה.  הדבר הזה, שבהן צריך לנתב
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זה פשוט חוסך זמן במובן הזה שזה יגיע  אליו, יעשה הרישום ואז יעבור אליו. אבל 

 זה לא חובה. זה יכול להיעשות בפעימה שנייה, אגב. 

 יש פה מישהו שרוצה להתייחס לפיצול הזה?  :ר אמיר גילת"היו

ל של שבא התוכן לתנאי אנחנו מדברים על הפיצו :ליאת בלום

הסף. תראו, קול קורא זה לא מכרז. אנחנו מנסים להידמות כמה שיותר להליך 

מכרזי, בין אם זה בשקיפות, בין אם זה בשוויוניות. אנחנו חושבים שזה נכון יותר 

שרכז ההתקשרויות יעשה בדיקת תנאי הסף, שבשלב הזה המנהלים לא יהיו 

צעות בכלל. בגלל זה בנוהל הקיים הרכז הוא זה מעורבים בהצעות, לא יראו את הה

שמקבל והוא שולח להם את זה בדואר אלקטרוני, זאת אומרת עותק קשיח הם 

בכלל לא מקבלים בשלב הזה. אחר כך יש בדיקה שהיא תכנית, שהיא לגמרי רק 

נהלים. אני לא חושבת שזה נכון שרכז ההתקשרויות והמנהלים יקבלו בו זמנית. אני 

זה נכון גם מבחינת הנראות הציבורית וגם מבחינת השקיפות, שיהיה הליך חושבת ש

מסודר, אותה ברכה מקבלת, בודקת תנאי סף. לפעמים אחרי תנאי סף יש השלמת 

מסמכים. אנחנו הרי לא שוללים מפיק ששכח לצרף טופס ניגוד עניינים. בכל החלק 

בלים רק את אלה הזה אני התוכן לא צריכים להיות מעורבים. אחר כך הם מק

שעברו את תנאי הסף, בצורה מסודרת. הם כמובן יכולים לקבל דיווח על אלה שלא 

 עברו את תנאי הסף, אבל הם לא צריכים להיות מעורבים. 

 .אוקיי :ר אמיר גילת"היו

אני חושב שהתפקיד של רכז התקשרויות הוא  :איתי לנדסברג

עות הצעות בתחומים שלנו, אנחנו מיותר. אנחנו המנהלים, נבחרנו לנהל. כאשר מגי

אמורים לבדוק אותן. במידה וזו הצעה, למשל שנמצאת אצלי על תחום שבין דרמה 

את המנהל שלי, את מנהל התוכניות שיחליט אם  יידעל אני אמורלבין דוקומנטרי, 

זה ילך לדרמה או לדוקומנטרי, אם זה הצעות אחרות שהולכות לתחום הבידור. 

נהלים. יש היום רכז התקשרויות. אף אחד לא יודע מיהו, לא יודע בשביל זה אנחנו מ

איך פונים אליו. אם הוא רשם את כל ההצעות האלה, אז מה אם הוא רשם את זה? 

מה זה אומר? לעומת זה, מנהלים, יש לנו אחריות לקבל את ההצעות, לרשום אותן, 

 לדווח עליהן למנהלים שמעלינו.
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. דיברתי שלוש פעמים על חוזרית בדיון א', לא הי :ר אמיר גילת"היו

אחריות מנהלים, כך שאין לנו ויכוח לגבי הסעיף הזה, אבל אני חושב שדווקא פה 

בגלל שנבחרתם למנהלים, חבל שתבזבזו את הזמן על משהו שהוא סינוני 

זה שבשוק לא יודעים אדמיניסטרטיבי והוא לא עניין של מהות. זה אחד. שניים, 

ות, תיכף נדבר על זה. את זה צריך לתקן. יותר קל ליידע את שיש רכז התקשרוי

השוק על קיומו של רכז ההתקשרויות. אם מגיעה הצעה, לא בהכרח אתה תטפל בה. 

יכול להיות שמנהל החטיבה יחליט שמישהו אחר מטפל בה, ואז רכז ההתקשרויות, 

ודק את תנאי הוא זה שעושה את הסינון, עוד פעם, במתווה של קול קורא, אז הוא ב

 הסף,  ובמתווה אחר הוא בודק שאין פה שום דבר ומעביר את זה למנהל המחלקה.

מה שאיתי אומר, וזה מתוך ניסיונו, הוא גם יודע  :יואב גינאי

לגבי כמויות החומר שהגיעו למחלקת התעודה, שהפעימה הנוספת הזאת היא עוד 

יבה להעביר את הקול זמן. למשל אם יוצא קול קורא בנושא תעודה, אין שום ס

קורא הזה או את ההצעות האלה לגורם שני. עדיף שאותה מחלקה תטפל מיידית 

בנושא הזה. הוא יכול למנות אדם מתוכו שימיין את החומר וגם ינתב אותו למקום 

 הנכון.

הסינון הוא לא תהליך טכני בכלל. יש פה שורה של  :איתי לנדסברג

על ניגוד עניינים ולוחות זמנים וכל מיני אלמנטים בתחום המשפטי, כמו דיווח 

 דברים שצריך לבדוק אותם. 

יש תצהיר מצורף, חותמים עליו. אין כאן שום  :ליאת בלום

 עניין משפטי.

ליאת, תאמיני לי שכל מה שאני אומר לך זה אחרי  :איתי לנדסברג

שהתנסינו בקולות קוראים של השנה וחצי האחרונות. הבדיקה, הסינון של תנאי 

הסף, גם הם דברים שבסופו של דבר הוא יגיע אלי, כי צריך לבדוק האם המפיקים 

האלה למשל פנויים לעשות את ההפקה הזאת. אז אתה רוצה שעכשיו רכז 

 .400יוצרים? רק בתחום התעודה קיבלנו  1,000-ההתקשרויות יתקשר ללמעלה מ

 אז עדיף שמנהל מחלקה יתקשר אליהם?  :ליאת בלום

 ודאי, ודאי. :גאיתי לנדסבר
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 ממש לא. למה אתה צריך להתעסק עם זה?  :ליאת בלום

 זה מייעל?  :עאטף כיוף

 זה לא יושם עד הסוף.  מר ליאת:

הנוהל זה נוהל חדש. הוא בפועל שנה בערך.  :ר אמיר גילת"היו

הסכמתי לדון בו כדי לראות אם יש דברים מהותיים שאנחנו צריכים לשפר כדי 

יל את עצמנו וכו' וכו', אבל בואו לא נשנה פה עכשיו את כל שנעזור לכם ולא נכש

הנוהל, כי הוקדשה הרבה עבודה קודם לאישורו של הנוהל הזה. אם יש פה עכשיו 

 . - - -רכז התקשרויות שאף אחד בשוק, אתם אומרים, לא יודע על קיומו 

לא, זה לא מדויק. בקולות הקוראים בהחלט  :יואב גינאי

 .מפורסם למי לפנות

 למנהל המחלקה.  :ליאת בלום

 לא. :יואב גינאי

בהרבה מהקולות קוראים שעברו דרכנו, נתבקשנו  :ליאת בלום

להפנות למנהל המחלקה. לדעתי זה חלק מהבעיה. לא באמת יצרנו כתובת אמיתית, 

הפרדה בין קול קורא. לא  היתהדואר אלקטרוני שמוכרת, וגם בעצמך אמרת, 

לדבר הזה. אז קשה להגיד עכשיו שזה לא יעיל. אנחנו לא באמת נתנו ניסיון אמיתי 

 ממש יישמנו את זה עד עכשיו.

טוב, אני אומר עוד פעם, זה לא איזה משהו  :ר אמיר גילת"היו

מהותי, אז בואו נשאיר את הנוהל ככה, ניתן לו לצמוח, לגדול עוד קצת, נשים אותו 

 ו. בחממה של ההתפתחות הטבעית שלו ועם הזמן נשתול אות

 מה הסעיף הבא?

דיברנו על מספר הקולות הקוראים. אנחנו דיברנו  :יואב גינאי

על לפחות שניים בשנה, וזאת על מנת ליצור מועדים קבועים לקולות קוראים שיהיו 

במהלך השנה. שהיוצרים ידעו שבחודש איקס רשות השידור מבקשת חומרים, 

 הפקות, הצעות בנושאים כאלה ואחרים. 

 אז מה ההצעה לעומת הקיים? :גילת ר אמיר"היו

 מספר הפעמים של הקולות הקוראים בשנה.  :יואב גינאי
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היה שלוש פעמים וביקשנו לשנות לפעמיים.  :ליאת בלום

 ההנהלה מבקשת לשנות לפעמיים.

 למינימום פעמיים לא למקסימום פעמיים.  :יואב גינאי

 - -חנו לא ממילא כרגע לא נפרסם חדשים עד שאנ :ר אמיר גילת"היו

-  

אנחנו מחויבים. צריכים לפרסם שלוש פעמים  :יואב גינאי

 עכשיו.

 צריך הוראת מעבר כזאת.  :ר אמיר גילת"היו

למה? ההנהלה מבקשת שזה יהיה לפחות פעמיים  :ליאת בלום

 קבוע. 

אבל ברגע שמפרסמים את הנוהל, את אומרת שזה  :יוני בן מנחם

 נכנס לתוקף. 

 2014-פורסם נוהל? לדעתי פרסמנו כבר ו לא 2013 :ליאת בלום

 זה עת חדשה. אני חושבת שזה אפשרי. 

 לדעתי פרסמנו אחד.  :יואב גינאי

 אבל זה כולל ערבית. בערבית בטוח פרסמנו. :ליאת בלום

 ערבית זה משהו אחר.  :יואב גינאי

 אז אנחנו נסכם לפעמיים בשנה. :ר אמיר גילת"היו

 . אוקיי :יואב גינאי

.ג. והוספנו נושאים 4וספנו כאן בנושאים עצמם, בסעיף ב, פניה לציבור, אנחנו ה

 נוספים של מורשת ישראל ותוכניות בשפה הערבית.

 איפה? :ר אמיר גילת"היו

 .ג. 4ב גדול,  :ליאת בלום

אתר האינטרנט של הרשות,  - - -לגבי הפרסום,  :יואב גינאי

 בטלוויזיה, ברדיו ובעיתונות, בכולם או בחלקם.

, אז פה גם שאלתי ועניתם. אני לא ראיתי אוקיי :ר אמיר גילת"היו

 אף פעם פרסום בפלטפורמות שלנו. ראיתי פרסום בעיתונות.
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 באינטרנט. :יואב גינאי

לא, אני מדבר על רדיו וטלוויזיה. חלק מהרעיון  :ר אמיר גילת"היו

, יש קול היה לעשות איזה באז גם ציבורי וגם בקרב השוק, שהנה, רשות השידור

 קורא, אז למה לא להשתמש בפלטפורמות הפרסומיות שלנו?

אם אנחנו מדברים למשל על פסטיבל הזמר,  :יואב גינאי

שאנחנו מבקשים מהציבור שירים, זה משהו אחר. ברגע שאתה פונה לקבוצה של 

חברות הפקה או של מפיקים, אני לא חושב שזה עניינם של מאזיני קול ישראל 

א אם כן אתה יוצר איזה אייטם מיוחד בדבר הזה. אבל להפעיל במובן הזה, אל

ג'ינגלים בזמן שידור היקר שלנו על דברים שקשורים לציבור מאוד מאוד קטן, לא 

בטוח שנכון. כהליך של יחסי ציבור אולי כן, אבל אני אומר, לעשות את זה ככלל, 

י לא בטוח שזה לפרסם בכל פעם ג'ינגלים על כל קול קורא שאנחנו מוציאים, אנ

 נכון.

 לא על כל קול קורא. אתה מדבר על פעמיים בשנה?  :ר אמיר גילת"היו

 לפחות פעמיים בשנה. :יואב גינאי

מה יקרה אם לפחות פעמיים בשנה אתה עושה  :ר אמיר גילת"היו

 - - -איזה באז בפלטפורמות שלך ומרעיד את השוק שהנה, רשות השידור 

 ייתי משאיר את זה פתוח. כן, אבל אני ה :יואב גינאי

 מה אומר הנוהל היום, זה חובה? :ר אמיר גילת"היו

פניות  –מקודם היה בהתאם להחלטת הרשות.  :ליאת בלום

 מאתר האינטרנט של הרשות, טלוויזיה, רדיו ועיתונות.   - - -לקבלת 

 שיהיה רק באתר הרשות. לא, אבל אי אפשר  :ר אמיר גילת"היו

אם להחלטה ועכשיו נוסף בכולם או בהתהכול  :ליאת בלום

 בחלקם.

לפחות -אז צריך לפחות בשניים. אז נשנה את זה ל :ר אמיר גילת"היו

 בשניים, לא בכולם. 

אם אנחנו  ה"בשניים",אבל עלולה להיות בעיה עם  :יואב גינאי

 מדברים על משהו שהוא נגיד בהול מאוד. 
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ת, אני מצלם את אבל אני נותן לך את הפלטפורמו :ר אמיר גילת"היו

 המצב הנוכחי, אתר האינטרנט ומודעה בעיתון.

, נכון? העיתוןכן, אבל היה אחד שלא עשינו עם  :יואב גינאי

 שאמרתם שאין זמן לפרסם. 

 עברתם על הנוהל.ממילא אז  :ר אמיר גילת"היו

 לא יכולנו לעשות את זה.  :יואב גינאי

 אז עברתם על הנוהל.  :ר אמיר גילת"היו

 לזה סיבה.  היתהבסדר, אבל  :ינאייואב ג

אני מציע לפחות שתי פלטפורמות, רק אתר  :ר אמיר גילת"היו

  יש לנו את האתר שלנו. עייתי, ורק עיתון,אינטרנט שלנו זה ב

 אז למה התכוונת שיעברו על הנוהל? במה? :דוד חיון

 לאי פרסום בשתי פלטפורמות.  :ר אמיר גילת"היו

 נכון.אם זה אכן  :יואב גינאי

לכאורה. ההנהלה תשמע את הרציו, של למה  :ר אמיר גילת"היו

 הכנסנו את הרדיו והטלוויזיה, שתוכלו להשתמש בזה.

, להגדיל את האחוזים לקול 5אני עובר לסעיף ג. :יואב גינאי

 , כלומר יותר הפקות במסלול הזה.60-ל 50-קורא מ

 . 80% :דוד חיון

 יותר. אני חושב שאפילו  :ר אמיר גילת"היו

היותר ציבוריות ויותר אנחנו רוצים לסמוך על  :דוד חיון

 מה את אומרת, ליאת? או שזה לא עניין משפטי.שקיפות. 

לא עניין משפטי וגם אני חושבת שצריך לראות גם  :ליאת בלום

מה קורה בפועל. אני לא יודעת באמת כמה הצעות מגיעות לא במסגרת קול קורא. 

  - - -את הסיפור הזה,  כשהתחילו 2008-בזמנו, ב

 אהה, כמה לא בקול קורא מגיע? :דוד חיון
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נולד  2008שהיה בנוהל של  70:30-הסיפור של ה :ליאת בלום

 מהצורך בהפקות, לדוגמא סביב האולימפיאדה. 

 בקשה של היוצרים. היתהזו  :יואב גינאי

אנחנו חטפנו ואנחנו חוטפים ביקורות קשות על  :דוד חיון

 ויות עם מפיקים חיצוניים. אופן ההתקשר

מה העמדה של הארגונים, של היוצרים? הם  :נמרוד לב

 מעדיפים קול קורא?

 הם לא מרוצים משום דבר. :ליאת בלום

יש מספר קולות בעניין הזה. חלק תומכים בעניין  :יואב גינאי

של יותר קולות קוראים. חלק אומרים להיפך, תנו לנו את ההזדמנות גם להביע את 

נו באופן אישי, של לאו דווקא בתחומים שהרשות צריכה. נניח ויש לנו איזה עצמ

 רעיון לאיזה פורמט חדש, אנחנו רוצים להציע את זה בלי קשר לקול קורא. 

בגלל שזה גוף ציבורי ובגלל שיש ביקורת מאוד  :נמרוד לב

  - - -גדולה בתקשורת בזמן האחרון  

 לא רק בתקשורת. :דוד חיון

אם שמתם לב, איך אומרים, בתוך עמנו אנחנו  :נמרוד לב

חיים. ראינו כמה פרסומים שאנשים טוענים למעשה שאין שקיפות מלאה ואנחנו לא 

באמת יודעים ואין ביקורת לגבי מי מקבל, למה מקבל, איך מקבל וזה מייצר 

איזושהי בעיה. גם בהנחה שהכל בסדר, ואני לא אומר שלא בסדר, מבחינת איך שזה 

 ציבור, אנחנו צריכים לתת את דעתנו על העניין הזה. נתפס ב

יש יתרון גדול לקול קורא בזה שכל השוק יודע  :ליאת בלום

כמה תקצבת, כמה ההפקה הזאת שווה. אני יכולה להגיד שאלי הגיעה עכשיו תלונה 

מאוד חמורה על מפיק. אני לא יודעת לאן זה ילך ואני לא אציין שמות, אבל זה 

הצוות הטכני שלו קיבל פחות ממה שהמפיק שאנחנו שילמנו לו, קיבל מפיק שטוען ש

את הכסף. זו טענה מאוד מאוד חמורה, כי מדובר בהפקה מאוד גדולה. פנה אלי 

יושב ראש של אחד האיגודים בטענה. הוא שאל אותי כמה תקצבנו הפקה מסוימת. 

שר אלי ואמר לי אני לא עניתי לו כי זה סוד מסחרי. בעקבות הדוח לבג"צ הוא התק
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שעכשיו כשהוא יודע כמה המפיק קיבל, הוא חושב שאנחנו כגוף ציבורי צריכים 

לבדוק את זה יותר לעומק. הסתבר שאותו מפיק פנה לכמה איגודים, בין אם זה 

צלמים, בין אם זה שחקנים, לא משנה, ואמר להם, תקציב הרבה יותר נמוך. אז הם 

. אנשי הצוות הטכני לא קיבלו את כל השכר באו לקראתו והשחקנים עבדו בלילות

 שלהם. לאן הלך ההפרש? לא ברור. זה עניין מאוד מאוד חמור.

 מה שאת אומרת, שבטוח שהוא הגיש.  :יואב גינאי

א', זו הפקה שפורסמה לפני הדוח רואה חשבון,  :ליאת בלום

וק מתקבלת בקול קורא, כי אז כל הש היתהאבל זה היה נמנע אם ההפקדה הזאת 

 היה יודע בעצם כמה המפיק הזה קיבל.

לדברים שנשמעו פה, אני גם הבנו, תודה. מעבר  :ר אמיר גילת"היו

חושב שזה יעזור לנו בתכנון לטווח ארוך, אבל אחד הליקויים שלנו לתכנון לוחות 

המשדרים קדימה, זה היעדר תכנון לטווח ארוך, אז פתאום יבוא אליך מפיק עם 

כניס אותה עכשיו ללוח המשדרים, זו הצעה מדליקה, שאני לא הצעה, יאללה, בוא נ

פוסל, אבל מאחר ואנחנו גוף ציבורי ומאחר ואנחנו רוצים לבנות, אני מקווה, את 

עתידנו המחודש, אני חושב שאנחנו צריכים ללכת במסלול של תכנון לטווח ארוך. 

-על המסך ב ככה  אתה יודע בדיוק איזה עקרונות כתובים אתה מוציא, מה יראה

בעזרת השם. הגדלה במספר הקולות קוראים ימקד אותנו גם  2017, 2016, 2015

לטובת הקולות  80:20לעניין הזה, לכן אני מסכים עם הצורך בהגדלה והמלצותינו 

 קוראים. הלאה.

.א. אנחנו חוזרים לנוסח הישן עם אפשרות בכל 6-ב :ליאת בלום

 .80:20-אפשרות לחרוג מהדרך. אני רק מסבה את תשומת לבכם שיש 

 באישור המוסדות.   :ר אמיר גילת"היו

מנימוקים עניינים וסבירים  80:20-לחרוג מה :נמרוד לב

 שיירשמו. 

 לא לפחות. :נמרוד לב

 גם וגם.  :ליאת בלום
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כל ההצגות המוגשות ". סעיף הסינון: אוקיי :ר אמיר גילת"היו

. פה כבר "קביל בדואר אלקטרונילרשות, בין אם פניה והן באופן יזום יוגשו במ

אמרנו, בכל דרך שתפרסם הרשות, איך שזה מנוסח היום. זאת אומרת, לא במקביל 

 לרכז התקשרויות, לרכז ההתקשרויות. 

 "כל ההצעות המוגשות לרשות,אני אקריא אותו:  :ליאת בלום

לרכז הן על דרך של פניה לציבור והן באופן יזום על ידי מפיקים חיצוניים, יוגשו 

ההתקשרויות בכל דרך שתקבע הרשות, אשר ימונה מחטיבת התוכניות ויהיה כפוף 

 ."למנהל חטיבת התוכניות

זאת אומרת אין פה פיצול. אנחנו מורידים את  :ר אמיר גילת"היו

כן,  - - -הפיצול. רכז ההתקשרויות ירשום את ההצעות ואת שמות המציעים 

 תמשיך.

ז ההתקשרויות יסרוק את ב', גם חזרנו. "רכ :ליאת בלום

ההצעות, ישמור אותן בקובץ דיגיטלי ויאשר בכתב למפיקים את קבלת הצעותיהם 

ברשות. במקרה של קבלת הצעות באופן של פניה לציבור, יבדוק רכז ההתקשרויות 

את עמידת ההצעות בתנאי הסף שהוגדרו בפניה לציבור, ותוך כך יפנה למפיקים 

עם סיום בדיקת ההצעות לצורך עמידתן בתנאי להשלמת מסמכים ככל שיידרש. 

הסף, יעביר רכז ההתקשרויות את כל ההצעות שנתקבלו אצלו לרבות אלו שלא 

עומדות בתנאי הסף, וממצאי בדיקתו למנהל חטיבת התוכניות ו/או מי מטעמו 

 ומנהל המחלקה הרלוונטי, להלן מנהלי התוכן".

ל חומר בדואר אז איפה כתוב שבעצם אם הוא מקב :יואב גינאי

 אלקטרוני, הוא צריך לסרוק אותו? 

כתוב שיקבל בכל דרך שימצא לנכון, אז זה ברור  :ליאת בלום

 שזה מייתר סריקה.

למה צריך לכתוב את הסריקה הזאת בכלל? אז  :יואב גינאי

 אולי במקרה שההצעה מגיעה בנייר, אז הוא סורק.

אפשר להם אני לא ירדתי לסוף דעתך. אתה רוצה ל :ליאת בלום

 גם וגם? 
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לא, מבחינתי שיהיו רק בדואר אלקטרוני. אני  :יואב גינאי

 חושב שזו הדרך הכי נכונה. 

 הם לא ערוכים לזה. י:שוש חזות

 בוודאי שערוכים לזה.  :יואב גינאי

בכל דרך שתיראה הרשות. תחליטו מה שאתם  :ר אמיר גילת"היו

 רוצים. 

 אבל שזה יובן מהנוהל.  :יואב גינאי

בסדר, אנחנו נוסיף כאן איזו התחייבות שאם זה  :יאת בלוםל

 בדואר אלקטרוני, אז אין צורך בסריקה. זה ברור. 

רכז ההתקשרויות יעביר את  –.ג. 6הלאה. עכשיו  :ר אמיר גילת"היו

  - - -הצעתו 

 ימים.  10ימים ולא תוך  14תוך  :יואב גינאי

 . אוקיי :ר אמיר גילת"היו

ימי עבודה. אם זה חגים או  14ייתי כותב אני ה :יואב גינאי

 משהו, זה בעייתי.

 אז אל תפרסם קול קורא לפני החגים. :ר אמיר גילת"היו

 אם זה ימי עבודה, צריך להגדיר אותם. :ליאת בלום

אם יש למשל כמות אדירה של חומר, כמה זמן  :יואב גינאי

 לא יוכלו לעמוד בזה. זה בעייתי. לוקח לך למיין את החומר שלך? יותר משבועיים. 

 מה? :ר אמיר גילת"היו

ימי עבודה. אם מדובר פה  14אני הייתי כותב  :יואב גינאי

 בצונאמי של חומרים שמגיעים, אז זה בעייתי. 

ימים?  7איפה הקטע שהרכז מדווח למפיק תוך  :ר אמיר גילת"היו

 ירד?

 לא. :ליאת בלום

 איפה זה? :ר אמיר גילת"היו

 תב למפיקים מקבלת הצעותיהם ברשות. יש מכ :ליאת בלום
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 איזה סעיף? :ר אמיר גילת"היו

 .ב. בישן.6 :ליאת בלום

 אבל זה תוך שבוע, כתוב שם? :ר אמיר גילת"היו

 לא. :ליאת בלום

 אז תוסיפי. זה היה במקור תוך שבוע. :ר אמיר גילת"היו

רכז ההתקשרויות יעביר את  –לא, יש את ג'  :ליאת בלום

 התוכן.  ההצעות למנהלי

לא, אני מדבר על המפיק. היה במקור שרכז  :ר אמיר גילת"היו

 ימים מודיע למפיק שההצעה שלו נקלטה במערכת.  7תוך ההתקשרויות 

ימים מעביר את ההצעות למנהלים, כשזה  7ותוך   :ליאת בלום

ברור שזה אחרי השלמת מסמכים, אז הוא כבר הודיע למפיק. לא היה רק להודיע 

 ימים. ברגע שהוא מעביר את זה למנהלים, 10אז אתה נכנס בתוך אותם  למפיק, כי

 סיים את עבודתו. 

 אבל איך המפיק יודע את זה? :ר אמיר גילת"היו

ימים להודיע  7אני אסביר לך. הוא לא יכול תוך  :יואב גינאי

 ימים.  7למפיק משום שהוא לא גמר לעבור על כל ההצעות תוך 

מפיק, קיבלתי את הצעתך, וזה כרגע הוא הודיע ל :ליאת בלום

 ימים.  10-נכלל בתוך ה

ימים. זה  10העיקר שהמפיק יקבל הודעה בתוך  :ר אמיר גילת"היו

מה שחשוב. שיהיה פה ברור שהמפיק צריך לקבל הודעה, ואנחנו גם ראינו 

 שהמפיקים לא מקבלים הודעות. 

 ג'.-אז להוסיף את זה ל :ליאת בלום

 .כן :ר אמיר גילת"היו

לא רק יעביר את ההצעות למנהלי התוכן, אלא גם  :ליאת בלום

 יודיע למפיקים. 

 שההצעה נקלטה ברשות השידור, מטופלת.  :ר אמיר גילת"היו
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זה דברים שהחלטנו גם ככה, אבל כדאי שיהיו גם  :דוד חיון

 בנוהל. 

, בלי ימי עבודה. תיערכו ככה שלא יהיה 14. אוקיי :ר אמיר גילת"היו

 בחגים. 

רכה המצורפת כנספח א', הע"מנהלי תוכן יבחן את ההצעות, ימלאו את טבלת ה

 שעוד לא מוכנה, נכון? 

 נכון. :יואב גינאי

אז אנחנו צריכים אותה עד אישור הנוהל. מה  :ר אמיר גילת"היו

 מעכב אותה?

 אנחנו נמצאים במגעים עם ארגוני היוצרים. :יואב גינאי

את הנוהל, אנחנו צריכים את  אנחנו מאשרים :ר אמיר גילת"היו

 נספח א' מוכן? זה בעיה משפטית.הטבלה. 

 נספח א' מוכן.  :יואב גינאי

 מה הוא כולל? :ר אמיר גילת"היו

 הוא נשלח אליך.   :יואב גינאי

רק לקול קורא יש לי. ליאת, זה מוגדר פה רק קול  :ר אמיר גילת"היו

ל קורא. קול קורא/הצעת הפקה קורא, אז קול קורא/הצעת הפקה, כי זה לא רק לקו

 מספר זה וזה בנושא זה וזה. טוב, זה הנספח. יש למישהו הערות על הנספח?

צריך להוסיף שם, צוות סינון, כי יש בנוהל של  :איתי לנדסברג

 הקולות קוראים צוות סינון שבוחן את ההצעות. 

טוב, מנהלי התוכן הם מבחינתי צוות הסינון, לא?  :ר אמיר גילת"היו

 מי שההנהלה תחליט.

 הם קובעים את צוות הסינון. :יואב גינאי

טוב. מנהלי התוכן יבחנו את ההצעות, ימלאו את  :ר אמיר גילת"היו

ערכה המצוינת כנספח א' לנוהל זה ויעבירו אותה למנהל חטיבת התוכניות הטבלת ה

רוגן מנהל חטיבת התוכניות יעביר את ההצעות אשר די דירוג ההצעות. לצורך שקלול

יום מיום קבלת  60המשוקלל הוא הגבוה ביותר, למנהל הטלוויזיה למנכ"ל עד 
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ממנהל  ההצעות אצל מנהלי התוכן. במקרים חריגים ניתן יהיה לבקש הארכה

 .ההתקשרויות

. 5לעומת הנוהל הקודם, נקבע דירוג משוקלל מעל  :ליאת בלום

 סעיף, נכון?פה זה דירוג משוקלל גבוה ביותר. זה בעצם השינוי שיש ב

, שזה הציון 5-בואי נגדיר את הציונים. יש לנו מ :יואב גינאי

 זה הגבוה.  5, שזה הנמוך לצורך העניין. 1הגבוה, עד 

טוב, בסדר, אבל כרגע בנוהל אין מספור. הנוסח  :ליאת בלום

 שלנו זה "דירוגם המשוקלל או הגבוה ביותר". 

הגיעו הצעות שהן , אז בואו נגיד ככה, שאם אוקיי :יואב גינאי

נגיד, אז אפשר להעביר אותן גם. אולי אפשר למחוק את הציון עצמו, אלא את  4

 "הגבוה ביותר".

השאלה איך תחליט מה זה הגבוה ביותר מתוך  :ליאת בלום

אחוז שהוועדה צריכה להחליט? בעצם אתה, מנהל המחלקה ומנהל הטלוויזיה 

 ראיתם, עכשיו זה מגיע לוועדת התקשרויות. 

 בדיוק. :יואב גינאי

צריך שלוועדה יישאר איזשהו טווח, זאת אומרת  :ליאת בלום

הטובות שהמנכ"ל יוכל לתת את דעתו בטווח מסוים שנשאר. אם אתם תעבירו את 

 ביותר, אז בעצם למנכ"ל אין "סיי". אתה מבין למה אני מתכוונת?

 כן. :יואב גינאי

ת אלה שאתה אתה לא יכול להעביר למנכ"ל רק א :ליאת בלום

רוצה. אתה צריך להעביר למנכ"ל איזשהו טווח בחירה, אחרת אפשר לנצל את 

 הוועדה. אתם עושים את הערכה, מעבירים למנכ"ל וזהו. 

 . - - -אנחנו מעבירים את החומרים שהגיעו עד  :יואב גינאי

בפועל אנחנו מעבירים, אבל אני אומרת, מהנוהל  :ליאת בלום

 אין חובה. 

הצעות,  1,000בואי נניח שאנחנו מקבלים עכשיו  :ייואב גינא

 צריך להעביר? 1,000-את כל ה
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לא. הרעיון היה להעביר את הטובות ביותר,  :ליאת בלום

 כשמשאירים איזשהו טווח.

 באיזה טווח? :יואב גינאי

יותר ממה שצריך  15%בעבר קבעו שזה יהיה  :ליאת בלום

 לבחור. 

 ב תמרון אחר כך.שיהיה לך מרח :ר אמיר גילת"היו

 ברור לי.  :יואב גינאי

  אבל אתה לא חייב, זה סתם הצעה.  :ליאת בלום

 . 15%אז תנסחי את זה בהתאם.  :ר אמיר גילת"היו

 מההצעות.  15% :יואב גינאי

 טווח בחירה.  15% :ליאת בלום

 של ההצעות הטובות ביותר.  15% :יואב גינאי

סרטי  20ם אתה רוצה א 100-. מתוך ה115%כאילו  :ליאת בלום

 סרטים.  24תעודה, אז תעביר 

 . אוקיי :יואב גינאי

 , הלאה. אוקיי :ר אמיר גילת"היו

 שזה מתבצע בפועל. :יואב גינאי

 כן. :ליאת בלום

 יום.  60זה ה', עד הלאה.  :ר אמיר גילת"היו

ההפקות ואישורן בוועדת ההתקשרויות. הרכב "הרשות תקים ועדה לבחירת  –.א. 7

כהגדרתו להלן. מנהל  - - -עדה, מנכ"ל, מנהל טלוויזיה, מנהל חטיבת תוכניות הוו

מנהל המחלקה לתחשוב  –. מוזמנים - - -המחלקה הרלוונטית, מנהל חטיבת 

 כלכלי". 

 לגבי הרכב ועדת התקשרויות, מדוע ההרכב הזה? מה ההערות שיש?

צריך להיות מנהל המחלקה הרלוונטית ומחלקת  :יואב גינאי

 וכן הרלוונטית. הת
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זה על פי הצורך. מנהל המחלקה, מנהל חטיבת  :ליאת בלום

 מבצעים והפקה, לפי הצורך. 

 למה על פי הצורך ולא קבוע? :ר אמיר גילת"היו

מה זאת אומרת על פי הצורך? מה הכוונה בעל פי  :דוד חיון

שיש הצורך? שבכל פעם שיש דיון בנושא בידור למשל, אז קבלרו יהיה, ובכל פעם 

 דיון על תעודה, אז איתי מוזמן?

 כן. :יואב גינאי

שכתוב זה זה לא המשמעות של מה שכתוב. מה  :ליאת בלום

לפי החלטה ניהולית. אם אתה אומר שמנהל מחלקה, תמיד  זמן על פי הצורך

 כשנידונים הנושאים שלו חייב להיות, אז הוא חבר ועדה קבוע. 

אותו דבר, רק אומרים את אז אתם אומרים את  :ר אמיר גילת"היו

 זה אחרת. אתה אומר שבכל דיון, כל נושא של בידור מוזמן דרור קבלרו?

 בוודאי. :יואב גינאי

 אז תכתבי שמנהל המחלקה הרלוונטית. :ר אמיר גילת"היו

 לפי תחום.  :ליאת בלום

ומה זה מנהל חטיבת מבצעים, זה גם על פי  :ר אמיר גילת"היו

 הצורך?

 א, הוא קבוע. ל :יוני בן מנחם

 פשוט להוריד את המילה "על פי הצורך". :ר אמיר גילת"היו

 בסדר. :ליאת בלום

ומנהל תחשוב כלכלי זה מוזמן? הוא לא חבר  :ר אמיר גילת"היו

 ועדה, זה מה שאתם אומרים? 

 כן. :יואב גינאי

תכתבי מוזמן קבוע. תוסיפי את המילה "קבוע".  :ר אמיר גילת"היו

 בר ועדה. מה זה משנה?זה ח :ליאת בלום

 אבל אין לו זכות הצבעה. :ר אמיר גילת"היו

 גם ליועץ משפטי אין זכות בנושא של תוכן.  :ליאת בלום
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 אז נכון. :ר אמיר גילת"היו

 חבר ועדה קבוע.  :ליאת בלום

לא, זה לא נכון. הרכב ועדת התקשרויות זה בעלי  :ר אמיר גילת"היו

מוזמנים קבוע, יועץ משפטי, מנהל  –אז תכתבי התפקידים שיש להם זכות הצבעה, ו

קודם כל כולם מוזמנים קבועים. מנהל מחלקה המחלקה לתחשוב כלכלי. 

 הרלוונטית וחטיבת מבצעים הוא חבר ועדה. 

 ותחשוב, מוזמן קבוע. :ליאת בלום

ולעשות הפרדה בין הרכב הוועדה, שאלה בעלי  :ר אמיר גילת"היו

 ועים. זכות הצבעה לבין מוזמנים קב

למה שלא כל מנהלי המחלקות יוזמנו, שיפרו  :דוד חיון

הדדית אחד את השני? למה אי אפשר לפתוח קצת את הראש ולהתייעץ אחד עם 

השני? למה רק מנהל המחלקה הרלוונטית? ועדת התקשרויות זה ועדת התקשרויות 

 לכל דבר. 

 מה עמדתכם?  :ר אמיר גילת"היו

המחלקה הרלוונטי הוא אשר אני חושב שמנהל  :יואב גינאי

 מבין בתחום שלו.

אני לא מסכים. אני חושב שזה סתם לאטום את  :דוד חיון

 עצמנו. 

מנהל מחלקה במחלקת ילדים לא צריך להתעסק  :יואב גינאי

 עם דרמה וכו'. זה לא קשור.

 דווקא דוגמא לא טובה.  :דוד חיון

 למה? :יואב גינאי

 ילדים. כי יש גם דרמות  :ר אמיר גילת"היו

 לא, לדרמת ילדים כן.  :יואב גינאי

 נמרוד, אתה רוצה להתייחס? :ר אמיר גילת"היו

 אני מקשיב בינתיים.  :נמרוד לב

 מה קורה היום? מנהל מחלקה מוזמן קבוע? :ר אמיר גילת"היו
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 כן. :יואב גינאי

 זה כולל ערבית, כן? :עאטף כיוף

הפרדה בין דת, גזע זה ועדת התקשרויות. אין פה  :ר אמיר גילת"היו

 ולאום. ועדת התקשרויות אחת. 

 כתוב מנהל טלוויזיה לפי התחום. :ליאת בלום

 זה לפי העניין.  :ר אמיר גילת"היו

המנהל טלוויזיה שלא נידון, יהיה מוזמן קבוע.  :ליאת בלום

 הוא לא יהיה חבר.

 המנהל השני, אין לו זכות הצבעה.  :ר אמיר גילת"היו

א לא מצביע בעניינים של העברית אבל הוא הו :יוני בן מנחם

 שומע, יושב לראות מה התכנים. 

זה מסרבל את הוועדה. בשביל מה שכל מנהלי  :יואב גינאי

המחלקות יהיו? ועדה צריכה לרוץ קדימה. אתה תביא את כל מנהלי המחלקות, זה 

 לא יגמר. זה לא נכון.

מנהלי יש איזה פורום אחר ששומע את כל  :ר אמיר גילת"היו

 המחלקות?

איזה אנשי תוכן נמצאים בישיבות חוץ מהעורך  :דוד חיון

 הראשי ומנהל התוכניות ומנהל המחלקה הרלוונטי? 

 . נטימנהל המחלקה הרלוו :יואב גינאי

אני חושב שזה סיעור מוחות מאוד מאוד קטן.  :דוד חיון

 ם.מצומצ

ת רגע, תפריד. האם לפני שזה מגיע לוועד :ר אמיר גילת"היו

 ההתקשרויות יש ישיבה של מנהל חטיבת התוכניות עם מנהלי המחלקות? 

עם מנהל המחלקה הרלוונטי. הרי מנהל המחלקה  :יואב גינאי

הרלוונטי, יש לו צוות שלו. איתי מעסיק את המפיקות שלו מבחינת החומרים. הם 

עוברים על כל הצעה, קוראים אותה, מסמנים את הדברים, לכן להתחיל עכשיו 

  - - -הביא עוד מנהל מחלקה  ל
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אני מקבל את מה שאתם אומרים. אני מציע פתרון  :ר אמיר גילת"היו

ל לא צריך לשבת ביניים. אני לא מכניס אותו לנוהל, אבל אתם תבצעו אותו. המנכ"

לבזבז מזמנו בישיבות עם כל מנהלי המחלקות. הוא צריך להגיע לשם כזה מבושל. 

אנשי תוכן, בישיבה. לכן לפני ועדת התקשרויות תעשו גם יש אנשים שהם בכלל לא 

ישיבה מקדימה בראשותך, בראשות מנהל חטיבת התוכניות עם כל מנהלי 

  מוחות על הדבר הזה.הסיעור , שאז אתה אומר, הנה ההצעות ואז המחלקות

 , בסדר. אוקיי :יואב גינאי

 טוב. :ר אמיר גילת"היו

 מה הוחלט? :דוד חיון

 סיעור מוחות מקדים אצל מנהל חטיבת התוכניות. :תר אמיר גיל"היו

נא לרשום שאני התנגדתי לזה, שאני דרשתי שיהיה  :דוד חיון

סיעור מוחות של כל מנהלי המחלקות. אני חושב שזה סגירה של דעות אחרות 

 מכיוון של אנשי מקצוע. 

 אני לא יודע אם חייבים כל מנהלי המחלקות.  :נמרוד לב

מיליון  70חבר'ה, הוועדה הזאת צריכה לאשר  :ר אמיר גילת"היו

 בשנה. 

סליחה שאני מתערבת אבל תמיד יש יותר. תמיד  :לינדה בר

יש כמה מנהלי מחלקות. אני לא זוכרת ישיבה שהיה מנהל מחלקה אחד. תמיד יש 

 כמה מנהלי מחלקות. 

 אני חושב שההצעה של אמיר הכי הגיונית.  :יוני בן מנחם

 ה?מה ההצע :נמרוד לב

דיון מקדים לוועדת התקשרויות אצל מנהל  :ר אמיר גילת"היו

  חטיבת התוכניות עם כל מנהלי המחלקות, ואז הוא מייצג אותם בישיבה.

 איך אתה יודע שהדבר הזה באופן קבוע?  :נמרוד לב

הוא מדווח לוועדת ההתקשרויות שהוא קיים דיון  :יוני בן מנחם

 וזה התוצאות שלו. 
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שני, אנחנו עומדים כרגע מול ביקורת. יש גל דבר  :נמרוד לב

של ביקורות. אני לא יודע מה אתם קוראים, לא קוראים. יש כרגע כל מיני ביקורות 

עצם ההחלטה, בן אדם חתם, שאני חושב שמן הראוי שאנחנו כן נתייחס אליהן. 

 החליט, אני אומר, שם צריכה להיות נראות.

 קיימת. יש המון נראות. הנראות  :יואב גינאי

אני רוצה להסביר משהו. אי אפשר לשתף את כל  :איתי לנדסברג

 מנהלי המחלקות בהחלטה על כל הפקה והפקה. 

אמרתי, אנחנו צריכים איכשהו לעבות במידה  :נמרוד לב

מסוימת, שהאחריות תהיה כזאת שהיא יכולה לעמוד מול מבחן ציבורי. זה כל מה 

 שאני מבקש. 

קבל את הצעת המנכ"ל, בלבד שגם יהיו אני מ :ר אמיר גילת"היו

איקס אנשי תוכן. נגיד עכשיו יש לך מנהל טלוויזיה, אז חסר לך איש תוכן, אז 

 תתגבר. כמה אנשי תוכן זה יוצא שיש?

המנכ"ל, מנהל טלוויזיה, מנהל חטיבה ומנהל  :ליאת בלום

 . 4מחלקה. 

 ועוד אחד. :ר אמיר גילת"היו

 בערבית.  ומנהל טלוויזיה :יוני בן מנחם

 לא, הוא לא. :ר אמיר גילת"היו

 אתה מתכוון כמצביעים. :ליאת בלום

 כמצביעים.  :ר אמיר גילת"היו

 כמצביעים, כן.  :יוני בן מנחם

 עכשיו אתה מוסיף עוד אחד. :ר אמיר גילת"היו

 . סביר.5 :יוני בן מנחם

טוב, אז תוסיפי שמנהל מחלקה נוסף. מכיוון שיש  :ר אמיר גילת"היו

כמה, אז נכניס גם לנוהל ישיבת הכנה שתוצאותיה יובאו לדיון בפני ועדת הס

 ההתקשרויות. הלאה.

 רגע, אתה רוצה שישיבת ההכנה תופיע  בנוהל?  :ליאת בלום
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 לא, אבל אני רוצה שהתוצאות שלה יופיעו.  :ר אמיר גילת"היו

מנהל התוכניות ידווח בישיבה על הדיונים שערך  :יוני בן מנחם

 .בחטיבה

 זה נותן לנמרוד גם את הציבוריות. טוב, הלאה. :ר אמיר גילת"היו

.ב. "תפקיד ועדת ההתקשרויות לקבל את ההצעות שהועברו 7-אנחנו ממשיכים ל

ממנהל חטיבת התוכניות ולבחור את ההצעות הזוכות. הבחירה תהיה עד לגובה 

היה  .התקציב המאושר בהתאם לתוכן המוצע והדרישה שנקבעו בפניה לציבור

וחברי ועדת ההתקשרויות לא הגיעו לכלל ההסכמה, ההכרעה תהיה של המנכ"ל". 

 זה שינוי?

 לא, זה נשאר.  :ליאת בלום

יש פה הבדל בין תקציב למימון, כי לפעמים יש  :איתי לנדסברג

 מימון של הרשות שמוגדר בקול קורא, אבל התקציב הוא יותר גבוה. 

 . אוקיי :ר אמיר גילת"היו

 אבל זה לגובה התקציב המאושר של הרשות.  :וםליאת בל

 נכון.  :ר אמיר גילת"היו

 כי הרעיון הוא לבדוק שלרשות יש את הכסף. :ליאת בלום

"גובה התקציב המאושר על ידי הרשות". להוסיף  :ר אמיר גילת"היו

 את המילים "על ידי הרשות". 

 זה מה שהתכוונת, איתי? :ליאת בלום

 צעות זוכות, זה הצעות מומלצות.זה לא ה :איתי לנדסברג

 נכון. :ליאת בלום

 ולבחור את ההצעות המומלצות.  :ר אמיר גילת"היו

 אין פה שינוי?

 לא. :יואב גינאי

תפעל ככל האפשר באופן . ועדת התקשרויות אוקיי :ר אמיר גילת"היו

 שוויוני בבחינת הצעות ההפקה, הן מבחינה תקציבית, הן מבחינת זמן שידור, והייתי

מוסיף פה גם את העניין של המפיקים. כבר קיבלנו את זה גם כהחלטות. ועדת 
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ההתקשרויות תהיה רשאית להזמין מציעים שימצאו מתאימים, כולם או חלקם. 

ועדת ההתקשרות תקבע את עקרונות ההתקשרות, ובכלל זה את חלקה של הרשות 

 שהיא מבקשת. בהפקה והזכויות

בהפקה והזכויות, זה סעיף חלקה של הרשות  :איתי לנדסברג

 שצריך להשאיר למשא ומתן. 

לא, לא, זה משהו שאנחנו צריכים לפתור באופן  :נמרוד לב

עקרוני. עד עכשיו הדברים הם לא ברורים, אף אחד לא יודע לאן זה הולך, האם 

 הזכויות צריכות להיות של הרשות, של היוצרים. 

 יש צוות מקצועי שהוקם. :ר אמיר גילת"היו

תדעו לכם שזה שאלות שעולות אצל הרבה  :רוד לבנמ

מפיקים, אצל הרבה אנשים, יוצרים, תסריטאים, אנשים מאוד מוכשרים שהם 

"ירוקים" בתעשייה, שעובדים בכל הגופים האחרים ולרשות הם לא רוצים לעבוד. 

הוא אומר רגע, אני לא יודע, אני לא מבין, זה שלי, לא שלי, מה הזכויות שלי, מה 

 ויות של הרשות.הזכ

הרעיון שוועדת ההתקשרויות תקבע את תראו,  :ליאת בלום

ואת החלק של הרשות בהפקה. הרעיון הוא לקבוע איזושהי מסגרת. זה העקרונות 

ברור שאחר כך הרזולוציה של הכול, זה כן נידון במשא ומתן. גם ההערה של איתי 

 נכונה. בעצם זה לא סותר את הנוהל.

 . - - -שהוא עדיין לא  זה משהו :נמרוד לב

 הוא במדיניות. אין לנו את זה כרגע.  :ליאת בלום

 יש צוות שעובד על זה.  :יוני בן מנחם

 יש צוות שעובד על זה.  :ליאת בלום

 כמה זמן? :נמרוד לב

 הם קיבלו חודש להכין את זה. עובדים על זה.  :יוני בן מנחם

וצרים בעניין אנחנו רוצים גם לעשות פגישה עם י :יואב גינאי

 הזה, לשמוע מה הם אומרים. 
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נו, אז בואו נוריד את זה כרגע. ועדת ההתקשרויות  :ר אמיר גילת"היו

 תקבע את עקרונות ההתקשרות. 

אני מציע, אמיר, שאנחנו נקבע, הצוות המקצועי  :יוני בן מנחם

 יקבע את ההצעה אחרי שידבר עם היוצרים. נביא לכם את זה לדיון.

 לא להחליט עכשיו? :גילתר אמיר "היו

כן. למה לעשות עבודה עקומה? הרי יש צוות  :יוני בן מנחם

 שעובד על זה. 

 אבל איך נשאר את הנוהל בלי הסעיף הזה? :ר אמיר גילת"היו

 אל תאשר עכשיו. :יוני בן מנחם

 לכן אני אומר, בוא נוריד את זה.  :ר אמיר גילת"היו

 כן, נוריד את זה.  :יוני בן מנחם

לאשר כרגע. ועדת התקשרויות תקבע את עקרונות  :ר אמיר גילת"והי

 ההתקשרות. 

זה בעייתי. אם בנוהל זה לא היה קיים וכרגע גם  :ליאת בלום

אין לי מדיניות מסודרת, אני יכולה למצוא את עצמי כאילו בסוף צוות המשא ומתן 

 הוא זה שיקבע. 

 ומי קובע? :ר אמיר גילת"היו

רצוי היה שלפחות בפורום של מנכ"ל, בעקרון  :ליאת בלום

סמנכ"ל כספים. הדרך הנכונה היא שזה יגיע למנכ"ל לפניו שיוצאים למשא ומתן. 

היום זה מגיע כי אין לנו מדיניות, אז כל פעם שעולה משהו במשא ומתן, מחזירים 

את זה למנכ"ל. הדרך שקבועה בנוהל היא שמראש נגיד, זאת הפקה שאנחנו רוצים 

 וכך של שנים. מראש צוות המשא ומתן מקבל הנחיות.לטווח כך 

 את ממליצה להשאיר את זה בנוהל? :יואב גינאי

 אני מציעה להשאיר. :ליאת בלום

 שידונו בזה במסגרת הוועדה. :יואב גינאי

 כן.  :ליאת בלום
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אבל אני רוצה להגיד שיש מדיניות. למה את  י:שוש חזות

חנו יודעים בדיוק. יש להם השגות על זה,  אומרת שאין? ושזה קופרודוקציה, אז אנ

אבל יש מדיניות שאנחנו עובדים לפיה. זה שלא מוצא חן בעיניהם  ,ליוצרים, זה נכון

 , בסדר.אוקייוהם רוצים לשנות, 

זו מדיניות של תורה שבעל פה. אין שום החלטה  :ליאת בלום

ך שנים, אז עקרונית של המוסדות על הדבר הזה. זה משהו שעבר מפה לאוזן במש

 אולי שווה לבדוק אותו. 

 לפי נוהל שהיה ישן, לפני המון המון שנים. י:שוש חזות

הוא שאמרתי, לפני המון המון שנים. היום השוק  :ליאת בלום

 עובד בצורה אולי שונה.

 אבל ליאת, ברגע שהצוות יגמור, נגבש את הכול. :יוני בן מנחם

ין מדיניות זה מה שאני אומרת, אז היום א :ליאת בלום

 מסודרת. 

יש את העיקרון הזה. העיקרון הזה, אנחנו שומרים  :יוני בן מנחם

 עליו. 

 טוב, בינתיים נשאיר את זה ככה.  :ר אמיר גילת"היו

 דילגנו על אופן ההכרעה. איך מתקבלת ההחלטה? בהצבעה?

מנהל התוכניות מגיש את ההצעה שלו, ההמלצה  :יוני בן מנחם

ם. הוא מנמק למה הוא בחר בה ומנהל התוכן הרלוונטי ומנהל שלו. יש עליה דיוני

 המחלקה, ואנחנו עושים הצבעה. 

 ואם יש תיקו? :ר אמיר גילת"היו

 לא היה שום מקרה כמעט שמישהו דחה. :יוני בן מנחם

 לצורך הנוהל.  :ר אמיר גילת"היו

 לא דנו בזה.  :יוני בן מנחם

 כרגע בנוהל זה לא קבוע.  :ליאת בלום
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תראה, אני זוכר, דיברתי על זה עם מוטי שקלאר  :ר אמיר גילת"היו

בזמנו. לא יכול להיות שוועדה כופה על המנכ"ל לשדר משהו שהוא כעורך ראשי 

 עמדתי אז.  היתהיתנגד לו. זו 

תראה, אני יכול להגיד לך משהו. אני בדרך כלל  :יוני בן מנחם

ים כשאנשים מסתייגים, אני נוטה לקבל את ההמלצות של הגורמים. במקרים חריג

 עושה הצבעה. 

היה נוסח ששמנו, שהמנכ"ל לא יכול לכפות משהו  :ר אמיר גילת"היו

 שהוא רוצה אם כולם מתנגדים. 

 זה לא היה.  :ליאת בלום

אני מסביר את הרציו. כשאני נכנסתי, מה שאמרנו  :ר אמיר גילת"היו

מתנגדים לה, רק המנכ"ל  זה ככה, לא יכול להיות שהמנכ"ל יכפה תכנית שכולם

רוצה. לעומת זאת, ואני אמרתי את זה, לא יכול להיות הפוך, שכולם ירצו ויכפו על 

ר משהו שהוא כעורך ראשי מתנגד לו, כי יש לו אחריות המנכ"ל יאלץ לשד .המנכ"ל

 כעורך ראשי. 

בוא נלך צעד צעד. בעיה של תיקו אני מציע  :יוני בן מנחם

 למנכ"ל קול כפול כמו שיש ליושב ראש של דירקטוריון. שבמקרה של תיקו יהיה 

 אין לו. :ר אמיר גילת"היו

קודם כל צריך שתהיה חובת הצבעה. אני צריכה  :ליאת בלום

 לשנות. 

  - - -במקרה של תיקו  :ר אמיר גילת"היו

 הצבעה ורוב. :ליאת בלום

 זה תמיד אי זוגי או שזה לא בהכרח? :ר אמיר גילת"היו

רגע, שיניתם את מספר החברים עכשיו. יש לנו  :ליאת בלום

זה עניין  - - -מנכ"ל, מנהל טלוויזיה, מנהל חטיבה, מנהל מחלקה ומנהל חטיבה 

 עקרוני, פחות עניין משפטי.
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בואו נלך צעד צעד. לא יכפו על המנכ"ל את  :ר אמיר גילת"היו

שו עוד דיון ההפקה שהוא לא רוצה. אני מציע שרק יהיה ברוב קולות. מקסימום תע

 עד שתגיעו להסכמה, עד שיצא עשן לבן.

 תראו, זה ככה רק מהטענות של היוצרים. :ליאת בלום

 שמה? :יוני בן מנחם

שאנחנו כתבנו שהיה וחברי ועדת התקשרויות לא  :ליאת בלום

יגיעו לכלל הסכמה, זכות ההכרעה תהיה של המנכ"ל. הם מאוד מאוד מחו על 

 יד היו הצבעות וזה תמיד ברוב קולות.הסעיף הזה. הם אומרים שתמ

 ומה קורה אם יש תיקו? :יואב גינאי

 אז זה לא התקבל.  :ר אמיר גילת"היו

 '. 65-מה עשו עד היום? רשות השידור הוקמה ב :ליאת בלום

בסופו של דבר העורך הראשי, הוא נושא באחריות  :יוני בן מנחם

 לשידור.

כוח שעולה על כל צריך שיהיה למנכ"ל איזשהו  :ליאת בלום

 .- - -נניח שכולם מתנגדים מאוד להצעה מסוימת חבר ועדה אחר, אבל יחד עם זאת 

 לא כולם מתנגדים. תיקו.  :יואב גינאי

 אז זה בעייתי. העניין הוא עקרוני. :ליאת בלום

זה לא אומר שהוא ילך עם זה. הוא יכול להצטרף  :יואב גינאי

 להתנגדות לצורך הדבר הזה. 

ולא יכול להיות מצב שבו הרוב כופה על המנכ"ל  :אמיר גילתר "היו

 הפקה שהוא לא רוצה.

 אז מה המשמעות של הרוב?זה ברור.  :ליאת בלום

 שהמנכ"ל הוא חלק מהרוב.  י:שוש חזות

 הרוב לא יכול לכפות על המנכ"ל תכנית.  :דוד חיון

 אני חושבת שזה לא נכון.  :ליאת בלום

שות השידור יש הרבה מאוד כוח לעצור למנכ"ל בר :איתי לנדסברג

שידור גם כאשר ההפקה כבר הופקה. זאת לא הבעיה. הבעיה היא שרשות השידור 
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לא יכולה לשדר רק את טעמו של המנכ"ל, ואם למנכ"ל ניתן זכות וטו על כל הפקה 

 . - - -וכל הפקה,

 תיקו.אין וטו על כל הפקה. הוטו קיים כשיש   :יואב גינאי

 לא, אמיר דיבר על עוד מצב. :ליאת בלום

אי אפשר לכפות כל מנכ"ל עורך ראשי לשדר  :ר אמיר גילת"היו

 תכנית שהוא לא חושב שצריך לשדר. זה מתחם הסבירות.

 הכול זה במתחם הסבירות.  :יוני בן מנחם

 עם נימוקים.  :ר אמיר גילת"היו

אם יש הסתה, אם יש שם פגיעה בדיבה או משהו,  :איתי לנדסברג

 זאת.י הטענה כ"ל יכול לעצור את זה גם בלהמנ

 זה לא קשור, זה יועץ משפטי.  :ליאת בלום

 אבל זה לא קשור להסתה.  :יואב גינאי

 באיזה נימוק אי אפשר לכפות עליו לשדר? :איתי לנדסברג

ברגע שיהיה רוב שלא רוצה והמנכ"ל יכול להגיד  :ליאת בלום

יש רוב להצעה שהמנכ"ל מתנגד לא, אז אין משמעות להצבעה באמת. במקרה ש

 אליה, אז זה יועבר לדיון בוועדת תוכן? 

המנכ"ל הוא העורך הראשי, הוא נושא באחריות.  :יוני בן מנחם

אם ועדת תוכן תחליט בניגוד לדעת המנכ"ל, אז מה? אז היא תגיד, תישא באחריות? 

 המנכ"ל הוא העורך הראשי.

לוועדת התוכן יש סמכות לדון בתכנית על כל  :ליאת בלום

היבטיה. היא בהחלט יכולה להגיד שהיא רוצה. הרעיון צריך להיות דיון אמיתי עם 

 כל השיקולים.

 בסדר, אז זה יבוא לדיון בוועדת תוכן. :ר אמיר גילת"היו

אני חושבת שאולי כדאי להשאיר את זה כרוב  :ליאת בלום

 ותיקו להכרעת מנכ"ל. 

אני מתנגד לזה. ועדת תוכן לא צריכה לעסוק  :בן מנחם יוני

 בהתקשרויות. זה לא נכון לעשות את זה.
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 הרי במקרה כזה במילא זה מגיע לוועדת התוכן. :ליאת בלום

 נכון, זה יגיע גם בלי, אם לא נכתוב בנוהל. :ר אמיר גילת"היו

אז אני אומרת, בואו נעשה רוב ותיקו, הכרעת  :ליאת בלום

 מנכ"ל.

 טוב. :ר אמיר גילת"היו

 בסדר. :יוני בן מנחם

 הלאה.  :ר אמיר גילת"היו

ימים מיום  7. תהליך בחירת ההצעות בוועדת ההתקשרויות יתקיים תוך 7.1

 שהתקבלו ההצעות בלשכת מנכ"ל. יש פה איזה שינוי?

 לא.  :יואב גינאי

ועדת התקשרויות רשאית להחליט על הענקת  :ר אמיר גילת"היו

 . - - -תוח להפקה, לרבות תקציב פי

 אין שינוי. :ליאת בלום

 אם יש שינוי, תגידו לי.  :ר אמיר גילת"היו

, יש פה  - - -בין המפיק לרשות יקבע מראש כי במקרה בו הוענק תקציב פיתוח 

 שינוי? 

 לא. :יואב גינאי

 .ג. יש שינוי?8 :ר אמיר גילת"היו

 כן.  :יואב גינאי

 אב ביקש. זוהי תוספת שיו :ליאת בלום

הוועדה תהיה רשאית לאשר מכתב הצהרת כוונות  :יואב גינאי

 למציע על מנת שיוכל לגייס מקורות מימון נוספים.

 זה לא קיים היום? :ר אמיר גילת"היו

, אבל במקרים רבים מפיקים זה לא קיים בנוהל :יואב גינאי

 רוצים להגדיל מקורות מימון חיצוניים.

 . אוקייואה עם זה בעיה? מישהו ר :ר אמיר גילת"היו

 איפה התיקון הבא?
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יועברו על ידי לשכת המנכ"ל לרכז  - - -. 10 :יואב גינאי

  ההתקשרויות ולמנהל חטיבת התוכניות.

זה מנהל חטיבת התוכניות בגלל התיקון שעשינו,  :ליאת בלום

 שמנהלי המחלקות יבדקו תנאי סף, אבל צריך להחזיר את זה לרכז.

 כן, נכון. :ר אמיר גילת"היו

מי שהוציא את המכתבים עד עכשיו, היה מנהל  :יואב גינאי

 טלוויזיה. 

 כן. :ליאת בלום

ה שאני חושב שזה יותר נכון, כלומר מנהל טלוויזי :יואב גינאי

הוא סמכות מכובדת לשלוח מכתב כזה. אני מדבר על מי חתום על  שיושב בוועדה

 ושב שזה בעייתי. המכתב הזה, לא מי הוציא אותו פיזית. אני ח

 שמה?  :ר אמיר גילת"היו

 כתוב רגע מנהל חטיבת התוכניות.  :ליאת בלום

 בסדר, זה מה  שאני אומר.  :יואב גינאי

 מה אתה רוצה, שיהיה מנהל טלוויזיה? :ר אמיר גילת"היו

לא, אני אומר, מנהל חטיבת התוכניות זה בסדר.  :יואב גינאי

לא נכון. רכז התקשרויות לא צריך להוציא  אני מסביר למה רכז ההתקשרויות זה

 הודעה לפסילת הצעה. זה לא תפקידו. 

 למה לא? :ר אמיר גילת"היו

משום שזה לא תפקידו. תפקידו לקבל את  :יואב גינאי

ההצעות, למיין אותן ולתת אותן. אחרי שזה עבר ועדת התקשרויות, זה כבר סיפור 

 אחר. 

 כן, הערות? :ר אמיר גילת"היו

אם היה היום מנהל טלוויזיה, אתה חושב שזה  :בלוםליאת 

 נכון יותר שזה יהיה מנהל הטלוויזיה או אתה?

 זה פחות משמעותי. :יואב גינאי

 מנהל הטלוויזיה או מי מטעמו. הלאה. :ר אמיר גילת"היו
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 משא ומתן. :ליאת בלום

הרשות תקיים ועדת משא ומתן. הרכב הוועדה:  :ר אמיר גילת"היו

שא ומתן כהגדרתו להלן, נציג אגף הכספים וכלכלה, יועץ משפטי, מנהל ראש צוות מ

 חטיבת מבצעים והפקה. 

פה צריך לשנות מכיוון שאין בחטיבת התוכניות  :יוני בן מנחם

 אדם שיכול לעמוד בראש הצוות ובקיא בכל ההיבטים הטכניים. 

 זה עצוב מה שאתה אומר. :ר אמיר גילת"היו

העובדה. עד שיכשירו בן אדם כזה יקח כן, זאת  :יוני בן מנחם

זמן, אז אנחנו רוצים לעבוד באופן תקין. אני רואה שליאת שולחת מיילים על זה כל 

הזמן. אז כדי שזה יהיה תקין, אני מציע שבאופן זמני, עד שיואב גינאי ימצא מישהו 

להכשיר אותו לעניין הזה, שאנחנו נאשר את מנהל מבצעים והפקה כראש צוות 

ומתן, באופן זמני. אחר כך כשנכניס את השינויים שאנחנו צריכים להכניס  המשא

חטיבת התוכניות. ואז יוצא  - -נשנה את זה עוד פעם בחזרה ל בנוהל בכל מקרה, 

 שאנחנו עוברים על הנוהל, אתה מבין? 

 מה הייתם רוצים ברצוי? :ר אמיר גילת"היו

 שה את זה מצוין.ברצוי אני חושב שאורי ז'אנה עו :יוני בן מנחם

 לא שמות, תפקיד.  :ר אמיר גילת"היו

אני חושב שצריכים להיות שניים. צריך להיות  :יוני בן מנחם

מנהל חטיבת מבצעים והפקה, ראש צוות אחד, מבצעים והפקה עם סגן שנותן לו את 

 האינפוט של התוכן.  

 מנהל התוכן הרלוונטי. :יואב גינאי

 לוונטי או מנהל המחלקה.מנהל התוכן הר :יוני בן מנחם

 הוא נמצא שם. :יואב גינאי

 זה מה שצריך להיות. :יוני בן מנחם

 מישהו יודע איך זה במסחרי? :ר אמיר גילת"היו
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 העבודה אני יכול להגיד לך שבחו"ל כל נושא :איתי לנדסברג

מתנהל במחלקה הרלוונטית עם יועץ משפטי של המחלקה. יש פה עבודה במקביל. 

 מרוכז בוועדה אחת.  זה לא שהכל

 בארץ גם יש יועץ משפטי. :יוני בן מנחם

אבל צריך להפריד בין המשא ומתן לעריכת  :ליאת בלום

ההסכם. ממה שאני יודעת, בגופים המשדרים האחרים בארץ עושה סמנכ"ל תוכן 

מאוד בכיר וכמובן שאחר כך הוא מקבל את הגיבוי של הייעוץ המשפטי שלו, של 

 כו'.הסמנכ"ל כספים ו

איפה היתרונות ואיפה החסרונות, שזה איש תוכן  :ר אמיר גילת"היו

 או לא איש תוכן?

 אורי יגיד. הוא מנהל את המשאים ומתנים.  :יוני בן מנחם

מגוון  המשאים והמתנים האלה, בדרך כלל יש :אנה'אורי ז

יעוץ כלכלי, יעוץ משפטי. צריך להבין גם בתוך הפרמטרים של התקציב,  דברים,

יותר רחבה מאשר להיות או איש תוכן או משהו. אני חושב  - - -פעמים יש שם ל

 שאני עושה את זה בצורה כזאת שאני רואה מה יש בתוך התקציב. 

 הדיון הוא לא פרסונלי.  :ר אמיר גילת"היו

 לא פרסונלי.  :אנה'אורי ז

הפקה או יותר לזה יותר היבטים שקשורים  :יוני בן מנחם

 לתוכן?  היבטים שקשורים

 גם וגם. זה מכלול של הדברים. אורי זאנה:

אני עוד פעם שואל את השאלה, ותענו בכנות.  :ר אמיר גילת"היו

המשא ומתן להפקות של הטלוויזיה שמבחינת הרצוי, לי זה נראה לא סביר 

 הישראלית לא מנוהלות על ידי איש תוכן. אני לא מדבר פרסונלי. 

ומתן, אני חייב לומר, אינו  דרך אגב רוב המשא :יואב גינאי

עוסק בתוכן. הוא עוסק בעניינים משפטיים, עניינים של אמצעים, בכספים. הוא לא 

עוסק בתוכן בכלל. התוכן הוא דבר שבא לפני כן ובא אחרי כן. במשא ומתן עצמו 
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 3-4-בכל המשאים ומתנים שהייתי, כמעט ולא נגעו בתוכן. התוכן מובא בהתחלה ב

 משפטים. 

איש תוכן צריך לעשות סדרי עדיפות, מה כן, מה  :אמיר גילת ר"היו

 לא.

איזה סדרי עדיפות בוועדת משא ומתן, שאנחנו  י:שוש חזות

 יודעים על מה הולכים ומדברים.

תראו, אם אין משא ומתן אמיתי, אז אין צורך  :ליאת בלום

הרי במילא בצוות הזה מכיוון שעניינים משפטיים יכולים להיסגר בחילופי טיוטות. 

בישיבות, לא מגיעים עם עורכי דין, אז רוב המפיקים, ואני נמצאת קצת יותר ממך 

במילא העניינים המשפטיים נשארים בשלב חילופי הטיוטות. עניינים כספיים 

נפתרים לפני כן כי התקציבים גם ברורים לפני כן ושוש כבר יכולה לריב איתם לפני 

שא ומתן, אבל כשאני ושוש נשב ונעשה את כן. על פניו לא צריך כבר להיות מ

עבודתנו מול מפיק שבדרך כלל מגיע לבדו, לכל היותר עם עוד איזה במאי או 

תסריטאי, הם לא מגיעים עם עורך דין, הם לא מגיעים עם רואה חשבון ובטח לא 

 מגיעים עם מנהל חטיבת מבצעים והפקה. 

 לא, הם מגיעים עם עורך דין. :יואב גינאי

רק כשיש ישיבות שניות ובעיות. ברוב המקרים  :לוםליאת ב

 לא, אלא המנוסים שכבר מכירים את הצוות.

 אז מה את מציעה? :יואב גינאי

ראשית, אני חושבת שזה לא צריך להיות מנהל  :ליאת בלום

 חטיבת מבצעים והפקה, וזה לא עניין אישי, אורי. 

 למה לא? :יוני בן מנחם

 כבודך במקומך. :ליאת בלום

 מי מבין בכספים? :יוני בן מנחם

אתם. קודם כל אני חייבת להודות שבעבר עשה את  :ליאת בלום

זה מנהל חטיבת מבצעים והפקה, ולבקשת ההנהלה ביקשתם להוריד את זה, 

בתחילת הדרך של הנוהל, מכיוון שאמרתם שמנהל חטיבת מבצעים והפקה צריך 
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ם. מנהל חטיבת מבצעים והפקה להיות רק במקרים שאנחנו נותנים אמצעים פנימיי

 מנהל את המבצעים וההפקה. אני יכולה גם לתעד את זה בישיבה.

 . - - -אני לא  :יוני בן מנחם

 אז אני אגיד לך אחר כך בדיוק את מועד הישיבה.  :ליאת בלום

 אני לא זוכר כזה דבר.  :יואב גינאי

זה בפירוש בטיעון שנשמע הגיוני גם, שלמנהל  :ליאת בלום

 יבת מבצעים והפקה לא נותנים אמצעים. חט

אבל עכשיו כתוצאה מהמשאים והמתנים אנחנו  :יואב גינאי

 הגענו למסקנה שכן הוא צריך להיות, אז למה צריכה להיות סטגנציה בהחלטות?

לא, אין בעיה. אני אומרת, אנחנו מפיקים לקחים  :ליאת בלום

ו יכולים לקבוע שזה לא טוב? אבל אנחנו גם לא באמת ישמנו את זה, אז איך אנחנ

בשום שלב לא באמת ייעדנו אדם לזה, שהוא איש תוכן מובהק שיודע לנהל משא 

 ומתן, אז ברור שהתוצאות לא היו טובות.

יכול להיות שההצעה שלך היא נכונה. יכול להיות  :יואב גינאי

 שלא צריך ועדת משא ומתן.

נת הנוכחית בסדר גמור. כרגע זה לא עובד. המתכו :ליאת בלום

לא עובדת. המשאים ומתנים מתארכים, הם לא פותרים את הבעיות, וראו את 

תכתובת המייל ששלחתי לכם ביום חמישי. הדברים לא נסגרים וגם מה שנסגר, 

 נידון שוב ושוב. 

 אז מה את ממליצה? :יואב גינאי

אני לא דרג ניהולי. אתם צריכים לבדוק מה  קורה  :ליאת בלום

 בעולם. 

 אנחנו נעזרים בך. :ר אמיר גילת"היו

אני לא יודעת. אני אומרת לך בכנות, אני לא  :ליאת בלום

יודעת. לי נשמע סביר יותר שזה יהיה איש תוכן שמכיר את זה, שמתמצא במשא 

 ומתן, שראה תקציבים, שמכיר תקציבים. 

 אבל זה לא קשור לתוכן. :יואב גינאי
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ה את זה עד שתכשיר מישהו גם המנכ"ל אמר שנשנ :ר אמיר גילת"היו

מטעמך. בוא נבין קודם כל מה רצוי. אני לא רוצה עכשיו לשנות נוהל שהוא נכון, אם 

 הוא נכון, כי אין מישהו בחטיבת התוכניות שיבצע אותו. 

אני רוצה להגיד מה רצוי. היה רצוי זה שקודם כל  :איתי לנדסברג

אשות מנכ"ל, מקצים את אחרי שנקבעת המדיניות כאן בוועדת ההתקשרויות בר

הכספים לז'אנרים השונים, והיה רצוי שבכל ז'אנר יקבלו את התקציב שעומד 

לרשות אותו ז'אנר באותה שנה ויהיו לפחות שלושה צוותי משא ומתן כדי שהדברים 

האלה יעבדו במקביל, שכל אחד מהם מורכב מראש הצוות, ייעוץ משפטי והמנהל 

 הרלוונטי לעניין.

 מי היו"ר של הוועדה? :יואב גינאי

יו"ר הוועדה יקבע על ידי מנכ"ל או מנהל  :איתי לנדסברג

 טלוויזיה.

 כל השאלה זה יו"ר הוועדה.  :יוני בן מנחם

 כן, יו"ר ועדת משא ומתן.  :יואב גינאי

לדעתי צריך להיות בן אדם מנוסה שעבד בתחום  :איתי לנדסברג

 זה הבידור ואם זה הדרמות.  הזה של ההפקות והז'אנרים שעליהם מדברים, אם

 מה שאתה אומר זה מנהל המחלקה.  י:שוש חזות

מה שחשוב, גם אם זה נשאר במצב הנוכחי, שמנהל  :איתי לנדסברג

מבצעים והפקה מנהל את המשא ומתן, מה שחשוב זה שתהיה חלוקה תקציבית 

 שאפשר לנהל משא ומתן.

ראש צוות  אני רוצה לשאול שאלה. האם היום :ר אמיר גילת"היו

המשא ומתן הוא בעל יכולת לקבל החלטות? האם אפשר לסגור איתו עניין? או 

 ואליך ואליה ואליה.  השהוא צריך אחר כך לחזור אלי

 לא, צריך לחזור. :יואב גינאי

 לא, זה לא טוב. :ר אמיר גילת"היו

 זו הבעיה. :ליאת בלום
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הזה נולד אנחנו גוף ציבור. אמרתי שכל הנוהל  :ר אמיר גילת"היו

מדברים ששמעתי עם כניסתי לתפקיד, כלומר זה לא על אף אחד מאלה שיושבים 

פה. כל הרעיון הוא ליצור נוהל מהיר, יעיל, שקוף, ציבורי שמכבד את רשות השידור 

ולא פוגע בתדמיתה. ברגע שמפיק בא, וראש צוות המשא ומתן האנונימי, אני לא 

, אז אנחנו בבעיה כי אנחנו עוד פעם מדבר פה שמית, לא יכול לתת לו תשובות

נכנסים ל"ברוכים" האלה שרשות השידור לא יודעת לקבל החלטות. תענה עכשיו 

 לזה.

ככל שהוועדה עוסקת בתחומים שעליהם עוד לא  :יואב גינאי

. התקבלה החלטה, והם תחומים מאוד מאוד מהותיים כמו למשל נושא הזכויות

זה חטיבה הוא יגיע, לא יוכל לעמוד בזה. אם יו"ר ועדת משא ומתן ולא משנה מאי

יש מחלוקת שהיא רצינית, זה חוזר ומתגלגל אל ועדת ההתקשרויות ואל החלטת 

המנכ"ל. זה לא קשור לאישיותו של יו"ר המשא ומתן או מוצאו המחלקתי. הדבר 

הנוסף הוא שכל המחלקות בנושא המשאים ומתנים האלה אינם נוגעים בתוכן. אין 

 קשר לתוכן, הם לא נוגעים בתוכן. הם נוגעים בבעיות של חלוקת זכויות.להם שום 

הבנתי. תשמע רגע, דיברנו גם בישיבות קודמות  :ר אמיר גילת"היו

היום על אחריות וסמכות של מנהלים. לי יש טראומה, אחת מיני רבות, שבמהלך 

שיש, זה  דיון על מבנה הארגוני ברשות השידור, שדנו באמת על הכי הכי אסטרטגי

היה המנכ"ל הקודם, הוציאו אותו מהישיבה זה איזה כתב נתקע בשדה התעופה בלי 

איזה אישור למשהו, ולא אישרו לו משהו ולא זוכר מה, והמנכ"ל נאלץ לעזוב את 

הדיון על המבנה הארגוני של רשות השידור, כי היה צריך לסדר או אישור שעות 

יודע מה, איזה שטות. לא שטות, אבל לא  נוספות או אישור להוציא צידנית או לא

אמור לטפל בזה. אותו דבר, לא יכול להיות שכל דבר חוזר ל רשות השידור מנכ"

לעוד מקום ועוד מקום. מישהו צריך לקחת אחריות, ואני מחפש את המישהו הזה 

שעומד בראש צוות המשא ומתן שיודע לקבל אחריות, וזה צריך להיות תפקידו של 

 משא ומתן. אז אם הוא לא יודע לקבל אחריות, אז צריך להחליף אותו. ראש צוות ה

מה שקורה למה אנחנו לא יכולים לאמץ את  :ליאת בלום

 בסרטים קנויים?
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 מה קורה? :ר אמיר גילת"היו

יושב מנהל תוכן, תתקן אותי אם אני טועה, אומר  :ליאת בלום

מנהל עם ידע של תוכן, למנהל המחלקה מה הוא רוצה ובסופו של דבר במשא ומתן 

 הוא בא עם הגוף שידור במשא ומתן, שלח לנו בסוף את החוזה, מינורי לגמרי. 

 איזה ידע יש לו במשא ומתן? :יוני בן מנחם

, יושב עם לא יודעת אבל במקור הוא איש תוכן :ליאת בלום

 המנהל לפני כן. הוא לא עשה את זה עם יועץ משפטי.

ן אין שום ידע במשא ומתן, סליחה אבל לאיש תוכ :יוני בן מנחם

 שאני אומר את זה. אין לו שום הכשרה בזה. 

 אבל זה עובד במחלקת סרטים קנויים, יוני. :ליאת בלום

 לא, אנחנו לא מדברים פרסונלי. :ר אמיר גילת"היו

לא מדברים על הפרסונלי, כי זה תמיד היה ככה.  :ליאת בלום

שהו שניהל את המשא ומתן באופן מנהל מחלקת סרטים קנויים תמיד היה מי

עצמאי. זה עניין שאני חושבת שכרגע מי שמנהל את המשא ומתן זה אף אחד. בגלל 

זה זה גם נראה ככה ומשאים ומתנים לא נסגרים ואנחנו מאוד מאוד מתקשים 

 לסגור הסכם. בגלל זה גם בישיבה האחרונה אני הערתי את זה. 

בה זו או אחרת, זה עניין כלומר, זה לא קשור לחטי :יואב גינאי

 פרסונלי את אומרת.

 לא, לא עניין פרסונלי.  :ליאת בלום

 מהמשאים ומתנים נסגרים. 55% :אנה'אורי ז

הם נסגרים אצלך. אנחנו עוד עובדים מאוד קשה  :ליאת בלום

פעם, אז  10-20אחר כך והם לא ממש נסגרים. אם אני צריכה להתכתב עם מפיק 

 מוצה. כנראה שהמשא ומתן לא 

ברגע שאני סגרתי את המשא ומתן אצלי, העסק  :אנה'אורי ז

 . - - -הזה 

 אז זה נראה לי מקור הטעות.  :ר אמיר גילת"היו

 זו הבעיה.  :ליאת בלום
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 למה? :אנה'אורי ז

 כי זה לא נסגר.  :ליאת בלום

אבל זה תמיד יהיה משום שגם הצד השני מגלה כל  :יואב גינאי

 ל את ההסכם, שהיה בעקבות המשא ומתן. מיני דברים כשהוא מקב

לא צריך לפנות אלינו. זה מה שאנחנו אומרים.  :ליאת בלום

אנחנו לא מתעקשים על איש תוכן כדי שאיש תוכן יעשה את העבודה במקומנו. כמו 

שאני רואה את זה, כספים ומשפטי, צריכים לתת איזושהי רוח גבית למישהו אחד 

ים ניהלה את זה שוש לבד בכלל, לא חטיבת שמנהל את המשא ומתן. הרי שנ

מבצעים והפקה ולא איש תוכן, וזה עבד. צריך להיות אדם אחד. מה קורה? הם 

זה יוצר מן כאוס כזה, זאת  .יושבים עם אדם אבל לא אליו נשלחים ההסכמים

אומרת המפיק יושב איתנו, עם יו"ר צוות המשא ומתן ואחר כך את ההסכם ואת 

 ולח אליו, הוא שולח אלינו. בעצם המשא ומתן לא מוצה.הטענות הוא לא ש

 מה את מציעה, ששוש תהיה ראש המשא ומתן? :יוני בן מנחם

 לא, אני לא מציעה פרסונה.   :ליאת בלום

 את אומרת שזה עבד שנים. :יוני בן מנחם

אני לא מציעה פרסונה, אני מציעה שזה יהיה גורם  :ליאת בלום

 אחד. 

 ה בעיות היו?איז :יוני בן מנחם

 היו כל מיני בעיות. י:שוש חזות

טוב, אז עכשיו אני שואל אותך. יש לך ניסיון בזה,  :יוני בן מנחם

עשרות שנים ניהלת את זה. בואי  של עשרות שנים. מי את חושבת שצריך להיות?

 תגידי לנו את מה דעתך.

הרעיון שיהיה יו"ר, אני לא יודעת בדיוק אם זה  י:שוש חזות

 .- - -טיבת מבצעים, אבל זה חשוב שיהיה צוות מנהל ח

 אורי עושה את זה בסדר לטעמך? :יוני בן מנחם

זה לא רלוונטי. אורי זה לא הכתובת. הדיון שלנו  :ליאת בלום

 הוא לא סביב אורי. 
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לא, סביב הפונקציה. מהידע שלי במשא ומתן, ויש  :יוני בן מנחם

בן אדם כריזמטי שיש לו ניסיון ויש לו לי קצת ידע בעניין הזה, זה עניין שצריך 

 הכשרה לדבר הזה. אין לנו אחד כזה ברשות השידור כרגע. 

עולה לי עכשיו דוגמא, שמישהו מתחום התוכן  :ר אמיר גילת"היו

 שיכול להיות ראש צוות המשא ומתן. 

בסוף הוא יגיע לזה. אני יודע על מי אתה מדבר.  :יוני בן מנחם

אדם הזה. הצעתי באופן זמני עד שנמצא אותו, באופן זמני אין לנו כרגע את הבן 

שנכשיר את אורי, שלא יצא שאנחנו עובדים בניגוד לנוהל.  לא אורי ספציפית, את 

הפונקציה הזאת. נכשיר את זה באופן זמני כדי שלא יצא שאנחנו עובדים בניגוד 

 . - - -לנוהל, וכשנמצא את האדם 

עים והפקה צריך לעשות למה מנהל חטיבת מבצ :ליאת בלום

את התפקיד הזה? הוא הרי לא היה עורך דין, הוא לא מבין בזכויות, לשיטתך, הוא 

 לא איש תוכן. 

 הוא איש תוכן.  :יוני בן מנחם

אבל למה לא מנהל מחלקה? שמנהל מחלקה יעשה  :ליאת בלום

 וא. את זה. למה אני צריכה עוד גורם? הרי במילא אנחנו מחייבים מנהל מחלקה לב

 מנהל מחלקה הוא איש תוכן בלבד. :יואב גינאי

אז אני אומרת, למה שמנהל המחלקה לא יעשה  :ליאת בלום

 את זה?

 הוא מבין באמצעים. :יוני בן מנחם

אבל אמצעים, יש את שושי, היא בודקת את  :ליאת בלום

 התקציב. 

יוני, אני שומע בין השורות, אתה כן מעדיף שיהיה  :ר אמיר גילת"היו

 איש תוכן עד שנכשיר וכו'. 

 אבל מה אתם רוצים ממנו? :יוני בן מנחם

 אם הוא קיים, אז למה להכשיר? אז יש.  :ר אמיר גילת"היו
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לא, בגלל שליאת מתעקשת על זה שזה לא יהיה  :יוני בן מנחם

מבצעים והפקה אלא יהיה מישהו מחטיבת התוכניות, לכן אני אומר להכשיר, אבל 

 בת התוכניות, הוא איש מבצעים והפקה. יש לו ידע בתוכן. אורי לא איש מחטי

זה תעודת עניות לרשות השידור אם אנחנו צריכים  :ר אמיר גילת"היו

לשנות נוהל כי אין אף אחד מחטיבת התוכניות שיכול לעשות את זה, אז קודם כל 

 אני שוב חוזר, מה הרצוי? 

 חטיבת התוכניות. :יוני בן מנחם

אכן יש לו כושר חושב שהרצוי הוא אדם שאני  :יואב גינאי

, שיש לו גם ידע בטלוויזיה על כל בניהול משא ומתן, אדם שיכול להוביל משא ומתן

ההיבטים, והוא גם בעל ידע משפטי. אני לא יודע, אולי זה הדבר האידיאלי לצורך 

הדבר הזה. הוא צריך בסופו של דבר לארגן את כל הדברים ולהביא אותם לכלל 

  הסכם.

המצב כרגע שאין לנו את זה, ואז יוצא שאנחנו  :יוני בן מנחם

 מפרים את הנוהל. 

גם אם יהיה אחד כזה, תמיד ליוצרים יהיו הערות,  י:שוש חזות

יהיו להם טענות. עדיין הם לא יכולים שהיו"ר, ככל שיהיה ידען בכל התחומים, הוא 

. הם רוצים שלא יהיה לא יכול לשנות את הנהלים הקיימים למשל בנושא אינטרנט

 אינטרנט. האם יש לו סמכות להוריד את זה? 

 זה מדיניות. יש מדיניות לזה.  :ר אמיר גילת"היו

יש שם בעיה לשכנע את המפיקים. אנחנו לא  י:שוש חזות

 אנחנו מתעקשים והם מתעקשים. עובדים לבד במגרש הזה. 

הותו, השאלה מתחלקת לשניים. היא מתחלקת לז :ר אמיר גילת"היו

מוצאו המחלקתי של יו"ר צוות המשא ומתן, האם הוא צריך להיות איש תוכן או 

 לא. 

אם הוא איש תוכן אז לא צריך מנהל מחלקה  :ליאת בלום

במשא ומתן. אם הטענה היא שמנהל חטיבת מבצעים והפקה, בין הנוכחי ובין הלא 
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א יחליט החלטות נוכחי הוא איש תוכן, אז למה אנחנו מביאים מנהלי מחלקות? שהו

 בשביל תעודה, בשביל בידור. לא צריך להביא את מנהל המחלקה הרלוונטי. 

לכן אני אומר, השאלה מתחלקת לשניים. אחד,  :ר אמיר גילת"היו

זהותו של יו"ר צוות המשא ומתן, האם הוא איש תוכן או לא. שניים, זו השאלה על 

אם הוא לא יודע לסגור את  סמכויותיו. גם אם הוא יהיה איש תוכן וגם אם לא,

 הדיל, אז לא משנה את מי נשים שם. 

הוא לא יכול לסגור את הדיל, אמיר. הוא לא יכול  :ליאת בלום

מכיוון שיש לו יועץ משפטי שאומר לו מה לעשות בנושא זכויות, ויש לו אשת 

תקציבים שמפריעה לו עם התקציב, ויש לו את מנהל התוכן. בפועל הוא סוג של 

אם אתה אומר היום, ויש בזה גם אמירה בין כולם וגם ככה זה נראה. מגשר 

ציבורית, שאת המשא ומתן שלך מנהל איש תוכן והוא זה שיקבע, אז יכולה אשת 

הכספים להגיד, ויכולה היועצת המשפטית להתנגד, אבל הוא נותן בסופו של דבר את 

 האחריות. הוא זה שהוא יו"ר הוועדה. 

 ההבדל ממה שקורה היום?אז מה  :יואב גינאי

שכיום אתה אומר לא, הוא איש תוכן אבל אני  :ליאת בלום

רוצה עוד איש תוכן, אבל אם הוא איש תוכן והוא יכול לקבל החלטות, אז הוא לא 

 צריך עוד איש תוכן. זה יוצר המון בעיות.

 אני לא חושב. לא נראה לי שזאת הבעיה.  :יואב גינאי

 ותך לימי משא ומתן. זה פשוט ככה. אני מזמינה א :ליאת בלום

 איתי. :ר אמיר גילת"היו

קולגות אני רוצה להציע באמת לאמץ את מה ש :איתי לנדסברג

הסיבה היחידה שמנהל מחלקה היום  שלנו בחו"ל עושים. אמרתי את זה בהתחלה.

לא יכול להיות ראש צוות משא ומתן, זה שיושבים אצלו פונקציות שהוא לא ממונה 

אלה מחלקה כלכלית ומחלקה משפטית. אבל אם עובדים כמו בחו"ל, עליהם, 

נותנים לו את התקציב שלו ואת העקרונות ואת מה שמוכתב לו מלמעלה מבחינת 

זכויות והעקרונות שנאמר בוועדת התקשרויות, יושב מנהל המחלקה שהוא ממונה 

 ם.על התוכן עם יועץ משפטי והוא עושה את המשא ומתן. ככה זה בכל העול
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 אבל גם ככה היועץ המשפטי, אתה לא ממונה עליו.  :יואב גינאי

אבל גם מנהל חטיבת מבצעים והפקה לא ממונה  :ליאת בלום

 עלי. מה זה קשור? 

 אנחנו מדברים על המשא ומתן שיהיה מחר. :יואב גינאי

 ככה עושים בחו"ל. :איתי לנדסברג

אין עורך  בסדר, זה לא יקרה. במבנה הארגוני שלנו :ליאת בלום

 דין לפי מחלקה.

 אתה מדבר על משהו שצריך להיות פרקטי למחר. :יואב גינאי

גם היום מנהל חטיבת מבצעים והפקה לא ממונה  :ליאת בלום

 עלי. 

 זה מה שאני אומר. :יואב גינאי

אז עוד פעם אני אומרת, למה צריך עוד פונקציה?  :ליאת בלום

 ואיש כספים. שיהיה מנהל תוכן רלוונטי, יועץ משפטי 

אני מציע לאמץ את מה שהמנכ"ל אמר בעניין של  :יואב גינאי

 לחכות.

אבל זה לא עובד ואנחנו צריכים להוציא המון  :ליאת בלום

כסף, ואנחנו מתקשים מאוד לעשות את זה. אני אומרת שוב, אין לי בעיה, אולי 

את  צריך באמת שיועץ משפטי לא ישב שם. שינהלו משא ומתן, יעבירו לנו

 ההסכמות, נכין חוזה.

אני לא חושב שזה נכון. אני חושב שיועץ משפטי  :יואב גינאי

 צריך לשבת.

קשה לי להתייחס כי אני לא הייתי אף פעם בדיון  :ר אמיר גילת"היו

רוצים לקצר את המשא ומתן,  כזה של משא ומתן. הרי מה אנחנו רוצים? אנחנו

 שיהיה בעל בית שיסגור את העניין. 

ר רק, אני מוטרד ממה שאמרת. אתה מסיים את תפקידך עם תום המשא תסבי

 ומתן. מה זאת אומרת?

 . - - -ברגע שהמשא ומתן מסתיים  :אנה'אורי ז
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אבל אם יש בעיות אחרי המשא ומתן, זאת אומרת  :ר אמיר גילת"היו

 שהוא לא הסתיים.

 אני מבחינתי סגרתי אותו.  :אנה'אורי ז

 "מבחינתך"? מה זה :ר אמיר גילת"היו

יש משא ומתן. לא, יש חלופת טיוטות אחרי זה.  :אנה'אורי ז

במשא ומתן נקבעים פרמטרים, כלומר אם בקופרודוקציה גובה השקעת הרשות, 

מבחינת כסף. זה דבר אחד שסגור.  80:20 אז ,80:20כמה נותנים זכויות, אם יש לנו 

 . - - -דבר שני, אם שוש מאשרת את כל הפריטים בתוך התקציב 

כיו"ר צוות המשא ומתן, רק  אז מה התפקיד שלך :ר אמיר גילת"היו

 לתאם לוח זמנים בין שוש, ליאת?

מה הנפקות, אורי? אתה יכול לקבל החלטה בניגוד  :ליאת בלום

 לחוות דעתי? כי זה לא קרה עד היום.

 לא.  :אנה'אורי ז

אתה יכול לקבל החלטה בניגוד לחוות דעתה של  :ליאת בלום

 ש?שו

 לא. :אנה'אורי ז

זה כלים שיו"ר חייב. חייב. הוא חייב להיות מסוגל  :ליאת בלום

, שמעתי, אבל. אחרת אין שום נפקות, כמו שאמרת, הוא פשוט מקשר. אוקיילהגיד 

 . - - -אז בסופו של דבר מי שמחליט על זכויות כשאין 

רגע, למה הוא צריך לקבל החלטה בניגוד לחוות  :יוני בן מנחם

 תך?דע

כי בסופו של דבר צריך להכריע. הרבה פעמים  :ליאת בלום

 קורה שהגורמים בתוך הרשות מתווכחים. 

 תשמעי, אני לא משפטן. :אנה'אורי ז

בסדר, אבל בתוכן אתה יכול להכריע? אתה יכול  :ליאת בלום

 לקבל החלטה בניגוד למנהל מחלקה? 
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ו"ר. אני יכול לקבל כל החלטה שאני רוצה כי :אנה'אורי ז

 באותו רגע אני מייתר אותך ומייתר אותם. 

נכון. יכול מאוד להיות, אני עוד פעם אומרת,  :ליאת בלום

 הפורמט של סרטים קנויים עובד. 

את באה בתור איש מקצוע, ושוש היא איש מקצוע.  :אנה'אורי ז

 . - - -ברגע שאתן נותנות חוות דעת 

 הדיון הזה היה בהנהלה? :ר אמיר גילת"היו

 בטח שהיה.  :וני בן מנחםי

אני שוב שואלת מה ההבדל ממחלקת סרטים  :ליאת בלום

 קנויים? בסרטים קנויים זה עובד.

 שמה? :יוני בן מנחם

אולי, נועם, אתה יכול להסביר רגע איך זה עובד  :ליאת בלום

 אצלכם במחלקה? כי זה מאוד דומה בקונספט. 

 זה ממש לא דומה. :יואב גינאי

 מה? ל :ליאת בלום

 זה משהו אחר לגמרי. זה הפקה שכבר קיימת.  :יואב גינאי

 מי מנהל את המשא ומתן המסחרי? :ליאת בלום

יש הבדל גדול משום שהפקה שמופקת, יש לה  :יואב גינאי

 הרבה מאוד עניינים שקורים תוך כדי, ואבני דרך.

ואתה אמרת  אבל הם לא קשורים למשא ומתן :ליאת בלום

 במשא ומתן. שבתוכן לא מדברים

בוודאי שקשורים. הם לא קשורים למשא ומתן,  :יואב גינאי

 אבני דרך וכל האמצעים להפקה? כאן את קונה מוצר קיים.

צריך גורם אחד. כל השאר הם תמיכה. אני כל  :ליאת בלום

 הזמן אומרת נועם שגב, כי אצלם זה באמת עובד. 

 זה סיפור אחר. :יואב גינאי

 להגיד משהו בבקשה. אני רוצה :דרור קבלרו
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 בבקשה. :ר אמיר גילת"היו

מניסיוני, ועשינו הרבה בשנתיים האחרונות  :דרור קבלרו

כל המשא ומתן נסגר הסכום והנקודות המרכזיות. מה במבחינת התקשרויות, ש

שקורה אחר כך זה שמתחילים את החלפת הטיוטות, אז מתחילות השאלות של 

 היוצר על תנאי תשלום.

ון, במשא ומתן שוש אומרת את כל תנאי לא נכ דובר:

 התשלום.

הבנתי. אני מבקש מהמנכ"ל לכנס ישיבה  :ר אמיר גילת"היו

בהשתתפות מנהל התוכניות, מנהל חטיבת מבצעים והפקה, מנהל תחשוב כלכלי, 

 לשכה משפטית וכל מי שהוא רוצה, נוסף. תגבשו המלצה מה צריך להיות. תגדירו

האם הוא רק מתאם? ותבדקו גם את השאלה  א ומתן,מה תפקידו של ראש צוות מש

אולי באמת לא צריך  .שהועלתה פה, האם בכלל צריך להמשיך את הפורמט הזה

צוות משא ומתן. מה הסמכויות, מה תפקידו, מה ההגדרות של ראש צוות המשא 

 ומתן, איך זה עובד, ולפי זה נראה. לא נמצה את זה פה עכשיו.

 יש עוד שינויים?ם בנוהל? כן, הלאה. יש עוד סעיפי

 .ד, נכון?11היה לנו את סעיף  :יואב גינאי

 ימים. 15. 15במקום  20כן,  :ליאת בלום

יום. "ועדת המשא ומתן תסיים את  20ביקשנו  :יואב גינאי

 . 15ימים", במקום  20עבודתה בתוך 

 . אוקייטוב. יש הערות?  :ר אמיר גילת"היו

יום  30 – 19גם בסעיף ב"עריכת הסכם" יש  :יואב גינאי

 יום.  20במקום 

  טוב. :ר אמיר גילת"היו

סעיף של פיקוח. "זהותו של המפיק האחראי,  :יואב גינאי

מנהל התוכן הרלוונטי, תצוין בהסכם עם המפיק החיצוני. כאן כתבה ליאת שהיא 

  ממליצה שיירשם שם אחד בלבד.

 כן. :ליאת בלום
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תהיה כתובת אחת. אני  על מנת שלמפיק החיצוני :יואב גינאי

 מקבל את זה. 

 זה היום לא קיים? :ר אמיר גילת"היו

לא. יואב רצה שזה יהיה מפיק אחראי ומנהל  :ליאת בלום

 התוכן, נכון?

 נכון. :יואב גינאי

אני חשבתי שזה נכון שיהיה גורם אחד ברשות, כי  :ליאת בלום

 ה?אחר כך יוצר קצת בעיות. עכשיו אתה אומר שאתה מקבל את ז

 אני מקבל את זה.  :יואב גינאי

 אז אני חוזרת לנוסח הקודם.  :ליאת בלום

 הנוסח הקודם אומר מפיק אחראי, נכון?  :יואב גינאי

"זהותו של האחראי תיקבע בהסכם עם המפיק  :ליאת בלום

 החיצוני". כאילו יש אחראי אחד. 

 זה צריך להיות על דעתו לפי הנוסח הזה? :יואב גינאי

מה פתאום. לכל הפקה יקבע מפיק אחראי מטעם  :ליאת בלום

 הרשות.

 הרשות תקבע. :יואב גינאי

 כן, כן. :ליאת בלום

אפשר להבין שזה יקבע בהסכם עם המפיק  :יואב גינאי

 החיצוני.

לא, לא. גם ההסכם הפקה קובע שזה אחריות שלנו  :ליאת בלום

 והחלטה שלנו. 

 כאן.  . אני הייתי מחדד את זהאוקיי  :יואב גינאי

 הרשות תקבע מפיק אחראי מטעמה לכל הפקה.  :ליאת בלום

. הלאה. עוד הערות על הנוהל? טוב, אז אוקיי :ר אמיר גילת"היו

אנחנו מחכים לנוסח סופי שיגובש על ידי הלשכה המשפטית לאחר שקודם לכן יובא 

  הנושא של צוות המשא ומתן לעיוננו.
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מנכ"ל. בדקת בשבוע שעבר למה לא , ה19:30-טוב, אתמול שוב מהודרת מבט ב

למרות הנחיה מפורשת שלנו משבוע  19:30-שודרה המהדורה? ואתמול עוד פעם ב

החלטה מפורשת שלא להוריד את מבט. גם השחייה שהיה, גם אתמול  היתהשעבר. 

צורנית. אני לא מבין מה קורה פה. יש פה ממצאים -זה היה איזה משהו מוקדמות

 לא שודר?לגבי שבוע שעבר, למה 

 כן, בגלל הספורט. זו ההנחיה שהם קיבלו.  :יוני בן מנחם

אדוני המנכ"ל רק שתדע, שאתמול עוד פעם למרות  :ר אמיר גילת"היו

. אני מבקש לנקוט 19:52-ההחלטה המפורשת משבוע שעבר, החדשות לא שודרו ב

בצעדים משמעתיים נגד מי שאחראי לזה. זה אחרי החלטה של שבוע שעבר. דבר 

ליאת הרלב  היתהשני, בתכנית "מחר שבת", עוד פעם הופרה החלטת המוסדות. 

עם אלף אזכורים ל"ארץ נהדרת", "רמזור" ותוכניות אחרות, בניגוד גמור  2מערוץ 

 להחלטת המוסדות. אתה המפיק האחראי? 

ההחלטה היא שלא יהיה קידום לתוכניות. לא היה  :דרור קבלרו

 פה קידום. 

לא? אתה רוצה שאני אביא לך קלטת? בוא נביא  :ר אמיר גילת"היו

 את הקלטת.

 אני יודע אותה בעל פה. גם לפי מסמך נקדי. :דרור קבלרו

 עזוב מסמך נקדי עכשיו. :ר אמיר גילת"היו

לא, אבל זה עיתונאי. אם שואלים אורח, "מה את  :דרור קבלרו

 עושה?", זה מה שהיא עושה. היא לא עושה משהו אחר. 

 תביא בבקשה עכשיו את הטקסט של הפתיח. :ר גילתר אמי"היו

 אין לי אותו עלי. :דרור קבלרו

אז תשיג אותו. תסתכל על הטקסט, איך הציגו  :ר אמיר גילת"היו

 מתחילת התכנית ועד הרגע שליאת הרלב פתחה את הפה.

שהיא ב"ארץ נהדרת" ושהיא ב"רמזור", אבל זה  :דרור קבלרו

 מה שהיא. זה מה שהיא עושה.

 הנחיית המוסדות?   היתהומה  :ר אמיר גילת"היו



 ועדת תוכן
28.7.2013 55 

 היא לא סיפרה כמה התכנית טובה.  :דרור קבלרו

 אהה, זה נקרא לקדם? הבנתי.  :ר אמיר גילת"היו

לא. שואלים אורח "מה אתה עושה?". זה מה  :דרור קבלרו

 שהיא עושה. 

אבל אני לא רוצה שתביא אותה אם היא כוכבת  :ר אמיר גילת"היו

 .2ץ של ערו

אבל כשאני אמרתי שאתם לא נותנים לי להביא  :דרור קבלרו

, אמרתם לי לא, מה פתאום, תביא, אבל אל תקדם. אני לא 2כוכבים של ערוץ 

 מקדם.

דרור, גם המסקנות של הסקר שדנו בהם לפני  :לינדה בר

ומערוץ  2, אמרו את אותו דבר. אנשים כן רוצים לראות דמויות מערוץ כשבועיים

כן מעניין. העובדה שזה עלה וגם ההנהלה קיבלה הנחיה לפעול בהתאם  . זה10

 לתוצאות של הסקר. 

אני חייב לומר, אני שמתי לב לתכנית הזאת היטב  :דרור קבלרו

 ואני מודע מאוד, ואנחנו בחודשים האחרונים נמנענו מלהביא כוכבים.

אז מה קרה עכשיו שלא נמנעתם? כל הדברים  :ר אמיר גילת"היו

 מרו עד עכשיו לא נותנים לי תשובה מדוע הופרה החלטת המוסדות. שנא

 אני לא חושב שהופרה החלטת המוסדות. :יואב גינאי

 זה שרוצים לראות שהסקר, מה זה רלוונטי? :ר אמיר גילת"היו

יש גם החלטה של המוסדות לפעול בהתאם לסקר.  :לינדה בר

 זה רלוונטי מאוד. 

 ות של המוסדות. כפוף להחלט :ר אמיר גילת"היו

החלטה של המוסדות, של ועדת התוכן  היתהזאת  :לינדה בר

 שבראשותה אתה עומד. 

אני אומר כזה דבר. אני חושב שאנחנו לא יכולים  :יואב גינאי

 לפעול כאילו אנחנו נמצאים באיזה עולם אחר.

 אתה ראית את התכנית? :ר אמיר גילת"היו
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 לא. :יואב גינאי

י עוצר אותך, הבנתי. אל תפעל בכלל על ריק. אנ :ר אמיר גילת"היו

 תראה את התכנית ואז תחזור אלינו.

 טוב.  :יואב גינאי

מה שהיה זה מעל ומעבר. הרי לא הייתי מביא את  :ר אמיר גילת"היו

זה, זו תכנית אחרונה, מה אכפת לי? אבל זה היה מעל ומעבר. תספרו כמה מותגים 

 הופיעו. 2של ערוץ 

כשאנחנו מדברים על רוצה להסביר משהו.  אני :יואב גינאי

עולם הבידור כמעט בכל פורמט אפשרי, אנחנו מדברים גם על כוכבי הטלוויזיה 

 המסחרית של מדינת ישראל, שהיום היא חלק מהתרבות הפופולארית. 

מה הנכון.  יודעים במינוןהכול טוב ויפה אם אנחנו  :ר אמיר גילת"היו

נכון. זה אחד. שניים, כשאנחנו נטפל בכלל, גם דיבר  שהיה ביום שישי, זה לא מינון

פה בורובסקי אלף פעם על תוכניות שאנחנו כשידור ציבורי, נושא תוכניות שיחזקו 

אותנו כשידור ציבורי מול הערוצים המסחריים ומול כל הבעלויות הצולבות וכו' 

וחיים  וכו', אז יש מקום למה שאתה אומר, אבל כשאנחנו רק לוקחים נישה קטנה

בעולם שלנו ומקדמים את התכנים, אני אומר לך, א', לא תקין שהחלטות המוסדות 

לא מבוצעות. שניים, לא תקין שאנחנו מבזבזים שקל ציבורי על קידום תכנים בערוץ 

2. 

 אבל אנחנו לא מקדמים. :יואב גינאי

 אתה לא ראית. תסתכל. :ר אמיר גילת"היו

חנו לא באים ועושים פרומו לא, אני רק אומר. אנ :יואב גינאי

 .2לערוץ 

אבל זה מה שהיה. אולי זה לא היה פרומו במובן  :ר אמיר גילת"היו

של תשדיר, אבל זה היה פרומו. זה היה קידום לעונה חדשה של "הפרלמנט", ועוד 

, אז "לא מכיר את התכנית"היה ויכוח שם בין וילוז'ני ליעקב כהן מה זה הפרלמנט, 

 ח. או שלא ראיתם או שעברתם על החלטת המוסדות. אל תבלבלו את המו

 זה מה שהיא עושה, הגברת.  :דרור קבלרו
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 80אמרנו לך את זה אבל אני לא רוצה אותה אצלי.  :ר אמיר גילת"היו

 פעם. 

, 2כשאני אמרתי לא להביא כוכבים מערוץ  :דרור קבלרו

 אמרתם לי, לא.

 . - - -יא, אבל לא לא, אמרנו לא לא להביא, להב :ר אמיר גילת"היו

  - - -אבל זה מכבסת מילים, כי אני לא יכול להביא  :דרור קבלרו

, תביא 2אל תביא אותה בגלל שהיא כוכבת בערוץ  :ר אמיר גילת"היו

 אותה בגלל שהיא משחקת בקאמרי. 

מהאנשים, תסתכל על התכנית של שי שטרן  80% :דרור קבלרו

. זה טלוויזיה, אי 2וכניות שלהם בערוץ . כולם יושבים ומדברים על הת10בערוץ 

 אפשר לברוח מזה.

 אנחנו שידור ציבורי. :ר אמיר גילת"היו

 אבל היא כוכבת.  :דרור קבלרו

 טוב. :ר אמיר גילת"היו

פה הרצאה של הגברת שבאה ואמרה,  היתה :דרור קבלרו

 חברים, אמרה בפה מלא, אם לא תביאו כוכבים, לא יהיו לכם צופים.

יש מדיניות למוסדות עם כל הכבוד. היא אמרה,  מר אמרה:

אז היא אמרה, ואני מעריך מאוד את העבודה שהיא עשתה, אבל הנתונים משמשים 

 אותנו לקביעת המדיניות ולא ההיפך. 

 אבל אתם מודדים אותנו לפי הרייטינג.  :דרור קבלרו

לא, מה פתאום. להראות לך כמה פעמים אני  :ר אמיר גילת"היו

הבא, בפרוטוקולים: "אנחנו לא צריכים להיות בית מקדש  המשפט אמרתי את

לרייטינג". אני מצטט את הדברים שאמרתי אלף פעם. אנחנו לא צריכים לנהור 

 אחרי הרייטינג. 

אז תגיד את זה כשחברי ועדה באים ותוקפים  :יואב גינאי

 אותנו על הרייטינג.

 פעם. 80אני אמרתי את זה  :ר אמיר גילת"היו
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 , זה מה שאתם מוציאים?"2.5%אומרים, "בשביל  :גינאי יואב

רגע, ואמרתי גם שיש חצי שני למשפט, שאנחנו לא  :ר אמיר גילת"היו

רייטינג או בשביל.  0%צריכים להפנות לו גב. אנחנו לא נעשה פה תכנית בשביל 

 , לדעתי אנחנו פקששנו בגדול.1.8%"בוזגלו", שזה 

 .יכול להיות, קורה :יואב גינאי

בסדר, אני רק נותן דוגמא לרייטינג נמוך. טוב,  :ר אמיר גילת"היו

 אנחנו טוחנים דברים שכבר טחנו. תבדוק ותחזור אלי עם תשובה. 

 עכשיו נעבור לרדיו. לא קיבלנו עוד את לוח המשדרים, שביקשנו.

 הועבר. גב' יוני:

תן לנו רגע את עקרונות לוח השידורים של  :ר אמיר גילת"היו

 ספטמבר, כולל החגים.-טאוגוס

לא יהיו שינויים. בגלל חופשות אנחנו נצטרך  :מיקי מירו

 - - -להתאים את זה למצב, אבל זה בסך הכול כמחליפים, זאת אומרת שאם יש 

חופש, אז התוכן נשאר אותו תוכן פרט לכלכלה, שזה קצת אנחנו נדלל, נעשה שם 

יץ. נשתדל לצאת למופעים עד תכנית, זה נקרא "כסף קל", משהו שיותר מתאים לק

כמה שנצליח לעשות את זה, כדי באמת לשקף את אווירת החופש ברשתות 

לון  בקול המוסיקה, שהיה מאוד מעניין. עשינו המוסיקה. גם היינו עכשיו בקשת אי

גם משדר משותף ברשת ב' עם קול המוסיקה, באמת לשקף את העשייה של קול 

המוסיקה הקלאסית בין מהותיות ת שהן מאוד המוסיקה ולנסות באמת לברר סוגיו

 העולם.  בכללקנונית המוסיקה ל

יש תוכניות שיורדות עקב הדברים האלה שאמרת,  :ר אמיר גילת"היו

 של חופשות?

התכנית היחידה שכרגע היא בבעיה, אבל זה כי  :מיקי מירו

ו את אמנון פאר פורש, ואני לא במצב שאני יכול לקחת בן אדם, להאריך לו כאיל

 הקדנציה בשביל תכנית אחת. אנחנו צריכים למצוא פתרון באמצעות ש.א. זה נקרא.

 התכנית יורדת או לא יורדת? :ר אמיר גילת"היו

 בינתיים ננסה לראות אם נצליח. :מיקי מירו
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 בסדר, עד יום חמישי. :ר אמיר גילת"היו

תשמע, מחזיקים אותי כל יום, מחר תשובה, מחר  :מיקי מירו

 אם לא יהיה, אז אני אעשה תכנית אחרת.  תשובה.

אני לא הבנתי. אתה מדבר עכשיו לוועדת תוכן  :ר אמיר גילת"היו

 שאנחנו שהתכנית ביום חמישי משודרת או לא משודרת? 

אם אני לא אקבל תשובה עד מחר, האם אני יכול  :מיקי מירו

 להמשיך להעסיק אותו, אז יהיה משהו חלופי.

 ל למה זה ברגע האחרון?אב :ר אמיר גילת"היו

 זה לא ברגע האחרון. :מיקי מירו

 שנה הוא ידע שהוא יוצא לפנסיה. 67לפני  :ר אמיר גילת"היו

לא, זה לא ברגע האחרון, זה כבר מאמצים של  :מיקי מירו

עם דן כנר ועם עוד אנשים שאנחנו ביקשנו לתת  - - - הרבה זמן לקבל התחייבות.

 אנחנו לא מקבלים תשובות.להם לעשות דברים ספציפיים ו

 ממי אתה לא מקבל תשובות? :ר אמיר גילת"היו

 מהאוצר. :מיקי מירו

 אלינו לא הגיעו בקשות. :ר אמיר גילת"היו

 לא, זה לא תלוי בך. :מיקי מירו

חוזה תפוקתי שצריך לעשות לעובד פר תכנית. זה  :יוני בן מנחם

כדי שיעשה את התכנית  לא מאריכים לו שירות כדי שיעשה תכנית אחת בשבוע.

לממונה על  - - -הזאת יש מה שנקרא חוזה תפוקתי. זה צריך להיסגר בין הסמנכ"ל 

 השכר. זה בטיפולו של יראון. הוא אמר לי שהוא מטפל בזה. 

 ימים לפני התכנית אנחנו עוד לא יודעים. 4אבל  :ר אמיר גילת"היו

שם  אם זה המצב שאני נמצא בו, אז אני אשים :מיקי מירו

ות. אם אני אראה שזה מתמזמז, בלתי אפשרי, נמצא תכנית חלופית עד שנקבל תשוב

 תכנית אחרת באותה אווירה. 

 אם לא הייתי שואל, לא הייתם אומרים.  :ר אמיר גילת"היו

 לא, למה? :מיקי מירו
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ימים לפני עוד לא ביקשתם בקשה להוריד את  4כי  :ר אמיר גילת"היו

 התכנית. 

שמע, כשאני מקבל תשובה מסמנכ"ל משאבי ת :מיקי מירו

 . - - -אנוש, שהתשובה שלו 

אני עכשיו ועדת תוכן. ועדת תוכן לא קיבלה דיווח  :ר אמיר גילת"היו

שהתכנית ביום חמישי יורדת. אם לא הייתי שואל, גם לא הייתם מדווחים, אבל 

 יורדת או לא? היתההתכנית 

 לא.   :מיקי מירו

מבחינת ועדת תוכן אין אישור להוריד את אז  :ר אמיר גילת"היו

 התכנית. 

בסדר. אני אומר, לגבי הבן אדם יש בעיה. אם זה  :מיקי מירו

לא יהיה איתו, זה יהיה עם מישהו אחר. אני אמרתי, אני לא משנה את התוכן של 

 התכנית. התכנית תמשיך להיות תכנית באותה אווירה. דיברנו רק על הבן אדם.

 כל ההתנהלות נראית תמוהה.  :ר אמיר גילת"היו

 למה? מר מיק:

מפני שאתם יודעים לבקש בקשות להארכת שירות  :ר אמיר גילת"היו

של כל מיני אנשים שאינם בהכרח עונים על הנוהל החדש שאישרנו, ופה זה בדיוק 

ימים לפני אתה  4שמזוהה עם העורך או המגיש שלה, וזה עונה על הנוהל של תכנית 

 ני בטח לא יודע. מבחינת ועדת תוכן אנחנו לא מאשרים את השינויים. לא יודע, אז א

אין שום כוונה לשנות. ועדת תוכן גם לא עוסקת  :מיקי מירו

 בגופו של אדם אלא בנושא.

 היא רשאית לעסוק בתכנית מסוימת. :ר אמיר גילת"היו

אם לא נותנים לי להעסיק אותו, מה אני יכול  :מיקי מירו

 לעשות? 

 זה תכתוב במכתב שביקשתי, כי זה לא ועדת תוכן. :מיר גילתר א"היו

 עניתי כבר. קיבלת את זה היום.  :מיקי מירו

 עוד לא הגיע, אני פה.  :ר אמיר גילת"היו
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 הלאה. מה עוד מבחינת חגים? טוב,

-מבחינת חגים, יש לנו ישיבת חגים. עוד שבוע :מיקי מירו

כללי עקרוני, אם אנחנו מדברים על שבועיים אנחנו מקבלים את ההחלטות. באופן 

שלד, תהיה תכנית מיוחדת על מלחמת יום הכיפורים שתשודר בכל הרשתות, בערב 

יום הכיפורים. זו תכנית שתכניס את כולם אל החג. היא תעסוק בנושא שהשנה היא 

שנה, וזה הזמן הכי מהותי לקראת יום הכיפורים לעשות את  40שנה מאוד מיוחדת, 

 זה. 

. לגבי ראש השנה, בדרך כלל מה שאנחנו אותה על בית אביחי שאנחנו עושיםתכנית 

עושים, בערב ראש השנה אנחנו מאחדים את כל הרשתות כדי באמת גם לחסוך כוח 

אדם, לאפשר לאנשים לחגוג, ובסך הכול זה גם זמן שמעט יחסית אנשים מגיעים. 

סה את האנשים לחג של מוסיקה ישראלית טובה שמכניה תמהיל אנחנו עושים איז

עם המון דיווחי תנועה, כי אנשים זקוקים לזה. כמובן כל אחד צריך להביא תוכן 

אמת לחדש בתוכניות ולא לחזור על אותו דבר. במקורי, כי התפיסה שלנו ברדיו זה 

של  fine tuning-השלושה יהיה לנו כבר מעוצב. אנחנו עושים את -תוך שבועיים

 התוכניות המדויקות.

 בחגים? משודר אתה לא יודע מה :אמיר גילת ר"היו

 לא. עדיין לא סגור לגמרי. :מיקי מירו

 ראש השנה בספטמבר.חודש הבא,  :ר אמיר גילת"היו

 אנחנו עושים ישיבת תאום כדי לדעת את הכול.  :מיקי מירו

זה לא קשור לוועדת למה הכול ברגע האחרון?  :ר אמיר גילת"היו

 מתן, לא קשור לכלום.התקשרויות, לא קשור למשא ו

קיבלתי את ההתראה על הישיבה הזאת ביום  :מיקי מירו

 חמישי. זה מה שאני יודע עכשיו לענות לך. 

 אתה לא יודע אם תוכניות החגים זורמות? :ר אמיר גילת"היו

 הכנתי את הישיבה הזאת בחיפזון.  :מיקי מירו

 ?תוכניות החגים, אתה לא יודע מה משודר :ר אמיר גילת"היו

 לא.  :מיקי מירו
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 אבל ביקשנו את הלוחות גם בלי קשר. : ר אמיר גילת"היו

 בחודש. 24-לי יש מכתב מה :מיקי מירו

 טוב. :ר אמיר גילת"היו

יש לי הצעה לגבי החגים. עם ישראל במיוחד בראש  :עאטף כיוף

השנה, אין תוכניות של שידור ישיר, נניח בכרמל. שייגש קול ישראל עם כל מיני 

 צות.קבו

מהפה שלך לאלוהים. עם איזה עובדים אני אעשה  :מיקי מירו

 את זה? 

 קצת.  :עאטף כיוף

, רשת ב'. TGI-אני רוצה להזכיר את הקטע של ה :נמרוד לב

זמן טוב, לנסות לראות איך ב Brainstorming אני חושב שצריך לעשות איזשהו

הקטע של "הכול מרימים חזרה את רשת ב' ממסלול צניחה. אני מזכיר שוב את 

שאני חושב  שזו במשבצת חשובה, מרכזית, עקרונית דיבורים". אני חוזר ואומר

זה רגע שהוא חשוב, שהרדיו יעשה  ,שהיא מתבזבזת. אני חושב שבמיוחד בזמן הזה

 הנכונים להיות במסלול של צמיחה. צעדים את ה

, יש ירידה כללית בכל תחנות הרדיו. TGI-לגבי ה :מיקי מירו

-משהו ייחודי רק לנו. יש איזושהי בעיה. אני יכול להגיד לכם שיש בעיה עם ה זה לא

TGI שאנחנו מתחילים לבדוק אותה, מנסים למצוא פתרונות כדי להבין כמה ,

דברים. אני נתתי את זה לכמה אנשים מומחים בסקרים, כי אנחנו קיבלנו תלונות 

זה דבר שבא  TGI-השל אנשים שאומרים שהם לא מילאו את החוברת. מסתבר ש

 לבדוק הרגלי צריכה. 

את זה בישיבה הבאה, בוועד מנהל פרסום. הבנו  :ר אמיר גילת"היו

 את ההערה.

 , בסדר. אתה רוצה שאחר כך אני אפרט?אוקיי :מיקי מירו

 כן. :ר אמיר גילת"היו
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כשאתה אומר,  עכשיו לגבי הניתוח של רשת ב'. :מיקי מירו

מעניינית. מבלי להיכנס כרגע לאיכותו של הסקר, אנחנו מגלים פה איזה תופעה 

, יש עליה משמעותית בהאזנה, שזה נושא 49ובגילאים  29עד  18שדווקא בגילאים 

שמחייב אותנו לחשוב ברזולוציות יותר מדויקות, כולל גם בתוכניות שאתה מדבר 

עליהן, גם ב"הכול דיבורים" וגם ב"סדר יום" ובכל הדברים. יש פה איזה משהו 

שאנחנו צריכים לבדוק אותו לעומק, לכן אני גם אומר את הדברים, לבדוק. אני 

מדגיש, אני לא יודע להגיד יותר מזה. אנחנו מנסים לשבור את הראש איך זה קורה 

זה גם דבר חדש לגבי  40-49, אגב 40-49-ו 18-29שדווקא בקבוצות גיל האלה של 

ר. אנחנו קצת חושבים שזה בגלל רשת ב', שפתאום יש עליה. אצל הצעירים זה יות

הקמפיין שהיה מיועד יותר לאוזניים צעירות, אבל אני מייחס את זה במיוחד 

 לעבודה חזקה באינטרנט, בפייסבוק ובטוויטר, שנכנסנו חזק עם כל הכוח. 

 כתוצאה מפעילות ועדת המדיה הדיגיטלית. :יוני בן מנחם

כחות. דרך אגב, אני חייב לציין שרשת ב' מפגינה נו :נמרוד לב

 אני מתעדכן ברשת ב' בטוויטר.

 עוד דבר שישמח אותך :מיקי מירו

יוני ישב לי על העורק הזה ועל העורק הזה. מהיום  :יוני בן מנחם

בבוקר כל שעה השידור הציבורי יש "שלכם ובשבילכם". כל מהדורה אתה נכנס  9-ב

 בלי לברך. 

עוד יותר, ושזה לא אבל אני רוצה שתשמח אותי  :ר אמיר גילת"היו

יהיה רק הסיסמא, אלא שיהיה גם התוכן, מה שהיה פעם. שיהיה גם הפירוט. תכנית 

 הרדיו, לא סתם ג'ינגל  כללי.אחת מהטלוויזיה ותכנית אחת מ

אני מקבל את ההערה. עכשיו סנכרנו את זה, אגב,  :מיקי מירו

אנחנו גם נדאג לעשות , גם ג' נכנסים. כולם נכנסים ו88לכל הרדיו, כל הרשתות, גם 

עכשיו, במקום לעשות פרומואים ספורדים, כי יש פרומואים ספורדים לתכנית 

 . - - -הזאת, ננסה באמת לקבץ את 

פה החשיבות היא באמת למצוא את המענה.  :ר אמיר גילת"היו

 . כן, נמרוד.1אמרתי אלף פעם, לפרוץ את מועדון הסגור של צופי ערוץ 
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גע לעניין של "הכול דיבורים", עם אני חוזר ר :נמרוד לב

ההערה של המנכ"ל שאולי הצעירים אוהבים את "הכול דיבורים" במתכונת הזו. א', 

אני עדיין לא הבנתי את המתכונת של "הכול דיבורים" כרגע. אני לא יודע אם זה 

שעזב המתכונת הזו. אני כן יודע שלפחות מאיך שזה הוצג למוסדות מהתחלה, מרגע 

ה הוצג שבאופן זמני התכנית תתגלגל באופן כזה עד שימצאו אנשים יראון, ז

 . - - -מתאימים. אם הבנתי נכון את ההערה שלך 

 הבנת נכון. :יוני בן מנחם

אז אתה אומר שיכול להיות מצב שבו ה"זמני"   :נמרוד לב

  - - -הזה שנוצר 

לא, זה עוד פעם טעות שלך. אני מוחה על זה, אני  :יוני בן מנחם

 א אמרתי את זה. זו פרשנות שלך והיא מאוד מסוכנת.ל

 זה מה שאני מבין.  :נמרוד לב

 לא, אתה מבין לא נכון. :יוני בן מנחם

 מה זה "המתכונת הזו"? המתכונת הזו היא זמנית.  :נמרוד לב

 השאלה מה אנחנו עושים עם המשבצת הזאת.

 שים מישהו שמתאים למשבצת.  :יוני בן מנחם

 אנחנו מדברים על זה שנתיים. אבל :נמרוד לב

נבחנו אנשים, לא נמצאו אנשים מתאימים. מה  :יוני בן מנחם

 אתה רוצה שנעשה?

אני אגיד לך את האמת מהמקום הכי מכבד. קשה  :נמרוד לב

 לי להתייחס לאמירה כזאת.

קשה לי להתייחס לאמירה שאני לא רוצה להגיד  :יוני בן מנחם

 אותה. 

 שמה? :נמרוד לב

 עזוב, בוא לא ניכנס לזה.  :ן מנחםיוני ב

 לא הבנתי. :נמרוד לב

 אני אגיד לך אחר כך.  :יוני בן מנחם
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 לא הבנתי כלום. :נמרוד לב

אתה הבנת מצוין. אני אגיד לך אחרי הישיבה.  :יוני בן מנחם

 משהו אישי. 

אני חושב ששנתיים זה זמן מספיק די והותר כדי  :נמרוד לב

 למצוא אנשים.

אגב, גם "מבט", אולי אפרופו גם הקיצוצים  :גילת ר אמיר"היו

שאנחנו צריכים, אפילו מבחינת הצופים, שתהיה דמות אחת שהוא יזהה אותה. 

 אנחנו היחידים שאנחנו עדיין בהגשה זוגית. 

יש שם בעיה משפטית, אתם יודעים את זה. אני  :יוני בן מנחם

 לא אכנס פה פרסונלי.

לא אומר איך אבל אני אומר, אנחנו בסדר, אני  :ר אמיר גילת"היו

היחידים שכרגע משדרים בהגשה זוגית מהדורת חדשות. זה כבר פאסה. זה לא צריך 

להיות השיקול הכספי במרכז, אבל בהחלט בימים אלה כן צריך להיות במודעות 

שלנו. הרי ממילא בכל מקרה אין מגיש חיצוני, אז אולי מבין המצאי הקיים לראות 

 מבט" יזוהה עם מגיש אחד. איך עושים ש"

אני רציתי משהו להגיד, אז קודם כל לגבי  :לינדה בר

המגישים של "מבט", אז אין חסכון משמעותי משום שהאנשים האלה הם בחוזה 

אישי, אז זה לא שעות נוספות, זה לא שהם מקבלים כפול משכורת. הם מקבלים את 

שה של רביעייה, אז זה לא השכר שלהם אם הם עושים את זה בהגשה זוגית או בהג

שבאמצעות הפרומו ברדיו כדאי לפרוץ  1משנה. לגבי הדברים שאמרת על צופי ערוץ 

, אז אני מציעה להצמיד את הפרומו דווקא 1את המועדון הסגור הזה של צופי ערוץ 

והם  1שראינו ברשת ב', שאחוז הצופים הצעירים שהם לא צופים של ערוץ לתוכניות 

ך כלל של תוכניות האקטואליה ברדיו, הם פתאום יצטרפו אלינו, לא מאזינים בדר

אז כדאי להצמיד את הפרומונים האלה לתוכניות האלה, כי זה קהל שלא הגיע 

 אלינו. 
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באתי רק משפט אחד ובזה אני אסיים. אני  סליחה, :נמרוד לב

לב. זה משהו שאנחנו צריכים לשים אליו לרשת ב'.  - - - TGI-אמרתי שיש ירידה בו

 .- - -ולראות  Brainstormingאני חושב שאנחנו צריכים לעשות 

 ודאי, אני מסכים איתך לחלוטין. :יוני בן מנחם

בתשובה למה שמעלה נמרוד, אני חושב עכשיו  :מיקי מירו

שהכניסה החזקה שלנו למדיה הדיגיטלית גם באינטרנט, גם בפייסבוק, גם בטוויטר, 

במעגליות דרך הדברים האלה, ואנחנו רואים עוד  והיכולת שלנו לתקשר עם האנשים

ועוד כניסות של אנשים לפייסבוקים, שאנחנו עושים שיתופים אחד עם השני. אני 

אשמח שיהיה שיתופים רדיו וטלוויזיה. אגב, זה גם אני אומר לך, שאנחנו עושים 

את זה, הרבה שיתופים, וזה מתחיל לשאת תוצאות, אלא שהפעם, לפני שלושה 

  - - -שים התחילו במאסה. אני מאמין שלסקר הבא זה כבר יהיה חוד

אני רק אומר, צריך להיזכר מסטטיות. אם יש לך  :נמרוד לב

 מותג שעובד טוב, אתה חייב כל הזמן לתת בו דברים חדשים.

יש משהו אחד שאני חייב לוועדה, זה העניין של  :מיקי מירו

 קול המוסיקה. 

 א היום, קול המוסיקה.ביקשתם ל :ר אמיר גילת"היו

 אתה רוצה שנחכה עם זה לפעם אחרת? :מיקי מירו

 כן. :ר אמיר גילת"היו

, לקחנו על עצמנו פרוייקט ענק לגבי רשתות הרדיו :מיקי מירו

של לעשות כבוד לכל האומנים הוותיקים בישראל. היה כבר אורח אצלנו, ישראל 

 קי.תכנית מאוד מיוחדת. היה אילי גורליצ היתהיצחקי. 

וזה מסונכרן עם הטלוויזיה? כל יום חמישי היא  :ר אמיר גילת"היו

עושה מחווה לאומן אחר. למה לא לרכז את הכוחות ביחד ולבדוק שאילי גורליצקי 

  לפני שבועיים בטלוויזיה ועוד שבוע ברדיו, למה לא לעשות את זה ביחד?

לטלוויזיה. אמרתם, תוכניות משותפות לרדיו וביקשנו בעקרונות השידור לפני שנה 

 ימים ביחד.  4מא שאפשר לייצר בעוד אין. אז הנה דוג
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פה היתרון זה שזה בשעות פריים, כשאתה אומר  :מיקי מירו

 , אנחנו נעשה לך את הכבוד בפריים טיים. 88, 80לאמן, אתה בן 

 טוב. כן בבקשה. :ר אמיר גילת"היו

ועדת מנהל נדבר בו TGI-לגבי  רשת ב', על ה :ר אמיר גילת"היו

פרסום גם, אבל בכל מקרה האם ההנהלה עשתה איזשהו דיון הפקת לקחים 

 ?TGI-ראשונית מה

 כן, עשינו עם שפ"מ. :יוני בן מנחם

 לא, מבחינת תוכן, לא פרסום.  :ר אמיר גילת"היו

 מבחינת תוכן, כן. עשינו בין היתר מבחינת תוכן. :יוני בן מנחם

 יש המלצות? :ר אמיר גילת"היו

 עוד לא.  :י בן מנחםיונ

 לוח שידורים גם מפרסמים. :יואב גינאי

אנחנו נדון על זה בוועד מנהל פרסום, אבל בקטע  :ר אמיר גילת"היו

של ועדת תוכן, לא זוכר כבר כמה זמן אבל הרבה מאוד זמן לא הוגשו לוחות שידור 

 לאישורנו ולכן גם ביקשתי את הלוח הספציפי של החגים, כי יש הרגשה שהכל

יש דברים שגם אתם סטטי. אני מבין שברדיו זה חלק מהעניין, אבל בכל זאת 

בעצמכם אמרתם בזמנו שנראים לכם כצריכים שינוי, אם זה "יומן הערב" של חצי 

 . לא ניכנס עכשיו לכל השעות.17:00-שעה ב

כרגע אנחנו עושים בדיקה. יש אצלנו בדיקה  :מיקי מירו

חנו עוד לא סיימנו אותה. גם אצל המנכ"ל עשינו פנימית שאנחנו עושים ברדיו. אנ

דיון וגם שיחות לא פורמליות כדי לראות איך עושים את השינוי. לאור הדברים 

 האלה אנחנו נעשה את החושבים שלנו.

טוב, אז אני מצפה שיוגשו לוחות שידור חדשים  :ר אמיר גילת"היו

 אות על התחדשות.לצד הקיבוע החשוב של הרגלי ההאזנה, אנחנו צריכים להר
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רשת שעלתה  היתהרק עוד דבר אחד קצר. רשת ג'  :מיקי מירו

בצורה יפה. שם עשינו שינויים מובנים עם העובדים. כרגע אני ממלא מקום של מנהל 

 התחנה. יש שם תהליך בריא של שיקוף טוב יותר.

 מסקנה, שלא צריך לנהל. :יואב גינאי

יפה של העובדים,  לא אמרתי, אבל יש התגייסות :מיקי מירו

גם יצאנו עם מצעד חדש באמת על הכיוון.  שאני משבח אותם, והם קיבלו דברי שבח

אפילו שאנחנו מקבלים  - - - - שכמו שהתחייבנו, המצעד בנוי על מצעד של השמעות,

כרגע ממדיה פורסט. בהמשך נקבל גם מאקו"ם, הבטיחו לנו אחרי החגים, והשמעות 

לים מצעד שנותן שיקוף טוב יותר. השלב הבא זה עבודה של האזרחים, ואנחנו מקב

 משולבת כפי שכבר תאמנו עם הטלוויזיה, לראות איך אנחנו עושים את הסנכרון. 

אם יורשה לי כמי שמביט בעניין מהצד, אני רוצה  :יואב גינאי

לשבח את מיקי על מה שהוא עושה ברשת ג'. באמת אני רואה שינוי מאוד מאוד 

שינוי ויש וד אוהב להאזין לרשת ג' כשאני נוסע בנסיעות ארוכות, ויש גדול. אני מא

 סוג של תזוזה, גם בעניין של הקצב הכללי של הרשת, ובאמת שאפו. 

 טוב, תודה רבה. אני נועל את הישיבה.  :ר אמיר גילת"היו

 

 ישיבת הוועדה ננעלה.


